|  |  |
| --- | --- |
|  |  |

**Gmina Zbąszynek tel. +48 68 38 49 140**

**ul. Rynek 1 fax: +48 68 38 49 484**

**66-210 Zbąszynek** [**urzad@zbaszynek.pl**](mailto:urzad@zbaszynek.pl)

**www.zbaszynek.pl**

|  |  |
| --- | --- |
|  |  |

**SPECYFIKACJA ISTOTNYCH WARUNKÓW**

**ZAMÓWIENIA PUBLICZNEGO**

**(SIWZ)**

|  |
| --- |
| DLA |
| PRZETARGU NIEOGRANICZONEGO  NA DOSTAWĘ |
|  |
|  |
|  |
| przeprowadzanego zgodnie z postanowieniami ustawy z dnia 29 stycznia 2004r. Prawo zamówień publicznych (tekst jednolity Dz. U. z 2015r. poz. 2164 z późn. zm.) |
| **pn.: „Zakup średniego samochodu ratowniczo-gaśniczy z** **napędem 4x4”**  **Znak sprawy:** **RIT.IV.271.13.2017** |

Zamówienie ogłoszono:

* w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej
* na stronie internetowej Zamawiającego: www.zbaszynek.pl
* na tablicy ogłoszeń w siedzibie Zamawiającego

**ZBĄSZYNEK, dn. 10.08.2017r.**

**SPIS TREŚCI**

Przedmiot ZAMÓWIENIA 3

Informacje o Zamawiającym 3

Tryb UDZIELENIA ZAMÓWIENIA 3

sposób POROZUMIEWANIA SIĘ ORAZ UDZIELANIA WYJAŚNIEŃ 3

Warunki udziału w postępowaniu, DOKUMENTY WYMAGANE W CELU POTWIERDZENIA WARUNKÓW UDZIAŁU 4

Wykaz dokumentów, jakie mają dostarczyć Wykonawcy 5

Oferta 8

Składanie i otwarcie ofert 11

tryb sprawdzenia spełnienia warunków przez Wykonawcę 12

Metodyka oceny ofert 12

Sposób poprawienia błędów w ofercie 13

INFORMACJA O wynikACH postępowania 13

Zabezpieczenie wykonania umowy 14

Tryb udostępniania dokumentacji, ofert I UMÓW 14

Warunki zawarcia umowy - Zmiany w umowie 14

Uwagi końcowe 16

Załącznik Nr 1 17

Załącznik Nr 2 29

Załącznik Nr 3 35

Załącznik Nr 4 37

Załącznik Nr 5 50

Załącznik Nr 6 51

Załącznik Nr 7 52

**Rozdział I**

# Przedmiot ZAMÓWIENIA

1. **Przedmiot zamówienia:** Przedmiotem zamówienia jest zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego z napędem 4x4 dla OSP Zbąszynek
2. **Nazwa nadana zamówieniu przez zamawiającego:** Zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego napędem 4x4.
3. **Numer sprawy:** RIT.IV.271.13.2017
4. **Oznaczenie przedmiotu zamówienia wg CPV:** 34144210-3 Wozy strażackie.
5. **Termin realizacji zamówienia:** do dnia 15.12.2017 r.
6. **Opis przedmiotu zamówienia:** Szczegółowy opis przedmiotu zamówienia zmawiający dołącza do SIWZ, jako załącznik nr 1.

**Rozdział II**

# Informacje o Zamawiającym

Zamawiający:

Nazwa: **Gmina Zbąszynek**

Adres: **ul. Rynek 1, 66-210 Zbąszynek**

NIP: **927-14-43-457**REGON: **970770557**

Internet: **www.zbaszynek.pl**

Tel.: **68-3849140** Fax.: **683849484** E-mail: **urzad@zbaszynek.pl**

**Rozdział III**

# Tryb UDZIELENIA ZAMÓWIENIA

1. Niniejsze postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie art. 39 i nast. ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo Zamówień Publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.) zwanej dalej „ustawą”.
2. Wartość zamówienia nie przekracza równowartości kwoty określonej w przepisach wykonawczych wydanych na podstawie art. 11. ust. 8 ustawy.
3. W zakresie nieuregulowanym niniejszą Specyfikacją Istotnych Warunków Zamówienia, zwaną dalej „SIWZ”, zastosowanie mają przepisy ustawy.
4. Postępowanie prowadzone jest z zastosowaniem przepisów zawartych w art.24aa. Zgodnie z jego treścią zamawiający dokona najpierw oceny ofert a następnie zbada czy wykonawca którego ofertę wybrał nie podlega wykluczeniu oraz czy spełnia warunki udziału w postepowaniu.

**Rozdział IV**

# sposób POROZUMIEWANIA SIĘ ORAZ UDZIELANIA WYJAŚNIEŃ

1. **Sposób porozumiewania się stron.**
   1. Wszelkie oświadczenia, wnioski, zawiadomienia, informacje oraz ofertę, wykonawca adresuje:

***Urząd Miejski Zbąszynek, ul. Rynek 1, 66-210 Zbąszynek.***

* 1. Zamawiający wymaga aby wszelkie oświadczenia oraz dokumenty w postępowaniu były kierowane wyłącznie na adres podany w SIWZ i opatrzone zostały numerem sprawy.
  2. Wszelkie oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz inne informacje zamawiający oraz wykonawcy będą przekazywać drogą elektroniczną /pocztą elektroniczną/ lub faxem oraz pisemnie za wyjątkiem oferty, umowy oraz oświadczeń i dokumentów wymienionych w rozdziale V, VI i VII niniejszej SIWZ - również w przypadku ich złożenia w wyniku wezwania o którym mowa w art. 26 ust. 3 ustawy dla których Prawodawca przewidział wyłącznie formę pisemną.
  3. Wszelkie zawiadomienia, oświadczenia, wnioski oraz informacje przekazane za pomocą faksu lub w formie elektronicznej wymagają na żądanie każdej ze stron niezwłocznego potwierdzenia faktu ich otrzymania.
  4. Zamawiający informuje, że przepisy ustawy nie pozwalają na jakikolwiek inny kontakt - zarówno z zamawiającym jak i osobami uprawnionymi do porozumiewania się z wykonawcami - niż wskazanymi w niniejszym rozdziale SIWZ. Oznacza to, że zamawiający nie będzie reagował na inne formy kontaktowania się z nim, w szczególności na kontakt telefoniczny lub/i osobisty w swojej siedzibie.

1. **Osoby uprawnione do porozumiewania się z wykonawcami są:**

* w sprawach związanych z przedmiotem zamówienia: insp. Leszek Parandyk,
* w sprawach związanych z SIWZ: insp. Piotr Spychała.

1. **Sposób udzielania wyjaśnień dotyczących treści SIWZ.**
   1. Wykonawca może zwrócić się do zamawiającego o wyjaśnienie treści SIWZ.
   2. Zamawiający nie przewiduje możliwości zorganizowania zebrania, o którym mowa w art. 38 ust. 3 ustawy z wykonawcami.
   3. Zamawiający udzieli wyjaśnień wykonawcy niezwłocznie, jednak nie później niż na 6 dni przed upływem terminu składania ofert. Pod warunkiem, że wniosek wpłynie do zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania ofert.
   4. Jeżeli wniosek o wyjaśnienie treści SIWZ wpłynie po upływie terminu składania wniosku, o którym mowa w pkt 3.1, lub dotyczy udzielonych wyjaśnień, zamawiający może udzielić wyjaśnień albo pozostawić wniosek bez rozpatrywania.
   5. W uzasadnionych przypadkach zamawiający może przed upływem terminu składania ofert zmienić treść SIWZ. Dokonaną zmianę treści specyfikacji zamawiający udostępni na stronie internetowej zamawiającego.
   6. Treść zapytań wraz z wyjaśnieniami zamawiający przekaże wykonawcom, którym przekazał SIWZ, bez ujawniania źródła zapytania, oraz udostępni na stronie internetowej zamawiającego.
   7. W przypadku rozbieżności pomiędzy treścią SIWZ, a treścią wyjaśnień, jako obowiązującą należy przyjąć treść pisma zawierającego późniejsze oświadczenie zamawiającego.
   8. W uzasadnionych przypadkach zamawiający może przed upływem terminu składania ofert zmienić treść SIWZ. Dokonaną zmianę treści specyfikacji zamawiający udostępnia na stronie internetowej.

**Rozdział V**

# Warunki udziału w postępowaniu, DOKUMENTY WYMAGANE W CELU POTWIERDZENIA WARUNKÓW UDZIAŁU

* 1. O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się wykonawcy, spełniający warunki określone w art. 22 ust. 1 ustawy, tj. którzy:

1. nie podlegają wykluczeniu;
2. spełniają warunki udziału w postępowaniu, dotyczące:
3. kompetencji lub uprawnień do prowadzenia określonej działalności zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów - zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie,
4. sytuacji ekonomicznej lub finansowej - zamawiający nie wyznacza szczegółowego warunku w tym zakresie,
5. zdolności technicznej lub zawodowej - w celu potwierdzenia spełnienia warunku, wykonawca zobowiązany jest wykazać wykonanie **jednej** dostawy o podobnym charakterze, wykonanej w okresieostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, wraz z podaniem ich wartości, przedmiotu, dat wykonania i podmiotów, na rzecz których dostawy zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających czy te dostawy zostały wykonane, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego dostawy były wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów - oświadczenie wykonawcy (zgodnie ze wzorem stanowiącym załącznik nr 6 do SIWZ) o wartości co najmniej **400.000,00 zł.** (słownie: czterysta tysięcy złotych 00/100) lub jej równowartości w innej walucie. W przypadku złożenia przez wykonawców dokumentów zawierających dane w innej walucie niż polska (PLN) zamawiający jako kurs przeliczeniowy przyjmie średni kurs NBP z dnia zamieszczenia ogłoszenia o zamówieniu w Biuletynie Zamówień Publicznych (średnie kursy walut dostępne są pod adresem internetowym NBP).
   1. W celu potwierdzenia spełnienia warunku określonego ust. 1, wykonawca zobowiązany jest do oferty dołączyć „oświadczenie” - zgodnie ze wzorem stanowiącym załącznik nr 5 do SIWZ.
   2. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu lub jego części, polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych.
   3. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów, musi udowodnić zamawiającemu, że realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów, w szczególności przedstawiając zobowiązanie tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia.
   4. Zamawiający ocenia, czy udostępniane wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe, pozwalają na wykazanie przez wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia.
   5. Wykonawca, który polega na sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, odpowiada solidarnie z podmiotem, który zobowiązał się do udostępnienia zasobów, za szkodę podniesioną przez zamawiającego powstałą wskutek nieudostępnienia tych zasobów, chyba że za nieudostępnienie zasobów nie ponosi winy.
   6. Jeżeli zdolności techniczne lub zawodowe, podmiotu, o którym mowa w ust. 1 pkt 2 lit. c, nie potwierdzają spełnienia przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu lub zachodzą wobec tych podmiotów podstawy wykluczenia, zamawiający żąda, aby wykonawca w terminie określonym przez zamawiającego zastąpił ten podmiot innym podmiotem lub podmiotami lub zobowiązał się do osobistego wykonania zamówienia, jeżeli wykaże zdolności techniczne lub zawodowe.
   7. Zamawiający może, na każdym etapie postępowania, uznać, że wykonawca nie posiada wymaganych zdolności, jeżeli zaangażowanie zasobów technicznych lub zawodowych wykonawcy w inne przedsięwzięcia gospodarcze wykonawcy może mieć negatywny wpływ na realizację zamówienia.
   8. Jeżeli wykaz, oświadczenia lub inne złożone przez wykonawcę dokumenty będą budzić wątpliwości zamawiającego, może on zwrócić się bezpośrednio do właściwego podmiotu, na rzecz którego dostawa była wykonana, o dodatkowe informacje lub dokumenty w tym zakresie.
   9. Jeżeli z uzasadnionej przyczyny wykonawca nie może złożyć wymaganych przez zamawiającego dokumentów, o których mowa w ust. 1 pkt 2 lit c), zamawiający dopuszcza złożenie przez wykonawcę innych odpowiednich dokumentów w celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu dotyczących zdolności technicznej lub zawodowej.

**Rozdział VI**

# Wykaz dokumentów, jakie mają dostarczyć Wykonawcy

* 1. Dokumenty jakie mają dostarczyć wykonawcy w celu potwierdzenia spełnienia warunków udziału w postępowaniu oraz nie podlegania wykluczeniu.
  2. W zakresie wstępnego potwierdzenia spełnienia przez wykonawcę warunków udziału w postępowaniu oraz braku podstaw do wykluczenia należy przedłożyć wraz z ofertą Oświadczenie wykonawcy składane na podstawie art. 25a ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (dalej jako: ustawa Pzp), DOTYCZĄCE SPEŁNIANIA WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU I KRYTERIÓW SELEKCJI .

Uwaga: Wymagane dane dla oświadczeniazawiera załącznik nr 5.

* 1. W celu potwierdzenia braku podstaw wykluczenia wykonawcy z udziału w postępowaniu zamawiający żąda:
  2. informacji z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 13, 14 i 21 ustawy oraz, odnośnie skazania za wykroczenie na karę aresztu, w zakresie określonym przez zamawiającego na podstawie art. 24 ust. 5 pkt 5 i 6 ustawy, wystawionej nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu;
  3. zaświadczenia właściwego naczelnika urzędu skarbowego potwierdzającego, że wykonawca nie zalega z opłacaniem podatków, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, lub innego dokumentu potwierdzającego, że wykonawca zawarł porozumienie z właściwym organem podatkowym w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu;
  4. zaświadczenia właściwej terenowej jednostki organizacyjnej Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego albo innego dokumentu potwierdzającego, że wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu, lub innego dokumentu potwierdzającego, że wykonawca zawarł porozumienie z właściwym organem w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu;
  5. odpisu z właściwego rejestru lub z centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji, w celu potwierdzenia braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 24 ust. 5 pkt 1 ustawy;
  6. oświadczenie wykonawcy o braku podstaw do wykluczenia z postępowania na podstawie art. 24 ustawy - zgodnie ze wzorem stanowiącym załącznik nr 5 do SIWZ.
  7. oświadczenia wykonawcy o przynależności albo braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej; w przypadku przynależności do tej samej grupy kapitałowej wykonawca może złożyć wraz z oświadczeniem dokumenty bądź informacje potwierdzające, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu.
  8. *Zamawiający po dokonaniu oceny złożonych ofert, wezwie wykonawcę, którego oferta zostanie oceniona jako najkorzystniejsza, w wyznaczonym terminie (nie krótszym niż 10 dni) do złożenia dokumentów aktualnych na dzień złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności potwierdzających złożone oświadczenie o spełnieniu warunków udziału w postępowaniu.*
  9. *Wykonawca, w terminie 3 dni od zamieszczenia na stronie internetowej informacji, o której mowa w art. 86 ust. 5 ustawy, przekazuje zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt 23. Wraz ze złożeniem oświadczenia, wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia* - zgodnie ze wzorem stanowiącym załącznik nr 7 do SIWZ.

1. Informacje dodatkowe dla wykonawców, dotyczące dokumentów.
2. Jeżeli wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów, o których mowa w ust. 1 pkt 1.2.:
3. ppkt 1 - składa informację z odpowiedniego rejestru albo, w przypadku braku takiego rejestru, inny równoważny dokument wydany przez właściwy organ sądowy lub administracyjny kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dotyczy informacja albo dokument, w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 13, 14 i 21 oraz ust. 5 pkt 5 i 6 ustawy;
4. ppkt 2-4 - składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że:
   * + nie zalega z opłacaniem podatków, opłat, składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne albo że zawarł porozumienie z właściwym organem w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu,
     + nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości.
5. Dokumenty, o których mowa w ust. 2 pkt 1) lit. a) i ust. 2 pkt 1) lit. b) tiret drugi, powinny być wystawione nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert albo wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu. Dokument, o którym mowa w ust. 2 lit. b) tiret pierwszy, powinien być wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem tego terminu.
6. Jeżeli w kraju, w którym wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się dokumentów, o których mowa w ust. 2 pkt 1), zastępuje się je dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania wykonawcy lub miejsce zamieszkania tej osoby. Zapis ust. 2 pkt 2) stosuje się.
7. Wykonawca mający siedzibę na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, w odniesieniu do osoby mającej miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, której dotyczy dokument wskazany w ust. 1 pkt 1), składa dokument, o którym mowa w ust. 2 pkt 1) lit. a), w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 14 i 21 oraz ust. 5 pkt 6 ustawy. Jeżeli w kraju, w którym miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument miał dotyczyć, nie wydaje się takich dokumentów, zastępuje się go dokumentem zawierającym oświadczenie tej osoby złożonym przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na miejsce zamieszkania tej osoby. Przepis § 7 ust. 2 zdanie pierwsze stosuje się.
8. W przypadku wątpliwości co do treści dokumentu złożonego przez wykonawcę, zamawiający może zwrócić się do właściwych organów kraju, w którym miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, o udzielenie niezbędnych informacji dotyczących tego dokumentu.
9. W celu oceny, czy wykonawca polegając na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów na zasadach określonych w art. 22a ustawy, będzie dysponował niezbędnymi zasobami w stopniu umożliwiającym należyte wykonanie zamówienia publicznego oraz oceny, czy stosunek łączący wykonawcę z tymi podmiotami gwarantuje rzeczywisty dostęp do ich zasobów, zamawiający żąda dokumentów, które określają w szczególności:
10. zakres dostępnych wykonawcy zasobów innego podmiotu;
11. sposób wykorzystania zasobów innego podmiotu, przez wykonawcę, przy wykonywaniu zamówienia publicznego;
12. zakres i okres udziału innego podmiotu przy wykonywaniu zamówienia publicznego;
13. czy podmiot, na zdolnościach którego wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje usługi, których wskazane zdolności dotyczą.
14. Zamawiający żąda od wykonawcy, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów na zasadach określonych w art. 22a ustawy, przedstawienia w odniesieniu do tych podmiotów dokumentów wymienionych w ust. 1 pkt 1.
15. Zamawiający żąda od wykonawcy przedstawienia dokumentów wymienionych w ust. 1 pkt 1, dotyczących podwykonawcy, któremu zamierza powierzyć wykonanie części zamówienia, a który nie jest podmiotem, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega na zasadach określonych w art. 22a ustawy.
16. W przypadku wskazania przez wykonawcę dostępności oświadczeń lub dokumentów, o których mowa w Rozdziale VI, w formie elektronicznej pod określonymi adresami internetowymi ogólnodostępnych i bezpłatnych baz danych, zamawiający pobiera samodzielnie z tych baz danych wskazane przez wykonawcę oświadczenia lub dokumenty.
17. W przypadku wskazania przez wykonawcę oświadczeń lub dokumentów, o których mowa w Rozdziale VI, które znajdują się w posiadaniu zamawiającego, w szczególności oświadczeń lub dokumentów przechowywanych przez zamawiającego zgodnie z art. 97 ust. 1 ustawy, zamawiający w celu potwierdzenia okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 pkt 1 i 3 ustawy, korzysta z posiadanych oświadczeń lub dokumentów, o ile są one aktualne.
18. Oświadczenia, o których mowa w SIWZ dotyczące wykonawcy i innych podmiotów, na których zdolnościach lub sytuacji polega wykonawca na zasadach określonych w art. 22a ustawy oraz dotyczące podwykonawców, składane są w oryginale.
19. Dokumenty, o których mowa w SIWZ, inne niż oświadczenia, o których mowa w ust. 2 pkt 11), składane są w oryginale lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem.
20. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje odpowiednio wykonawca, podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega wykonawca, wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego albo podwykonawca, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą.
21. Poświadczenie za zgodność z oryginałem następuje w formie pisemnej.
22. Zamawiający zażąda przedstawienia oryginału lub notarialnie poświadczonej kopii dokumentów, o których mowa w SIWZ, innych niż oświadczenia, wyłącznie wtedy, gdy złożona kopia dokumentu jest nieczytelna lub budzi wątpliwości co do jej prawdziwości.
23. Oferta musi być sporządzona w języku polskim. Dokumenty sporządzone w języku obcym są składane wraz z tłumaczeniem na język polski.
24. Zamawiający żąda od wykonawcy przedstawienia tłumaczenia na język polski wskazanych przez wykonawcę i pobranych samodzielnie przez zamawiającego dokumentów.
25. Jeżeli wykonawca nie złożył oświadczenia, o którym mowa w art. 25a ust. 1 ustawy, oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 ustawy, lub innych dokumentów niezbędnych do przeprowadzenia postępowania, oświadczenia lub dokumenty są niekompletne, zawierają błędy lub budzą wskazane przez zamawiającego wątpliwości, zamawiający wzywa do ich złożenia, uzupełnienia lub poprawienia lub do udzielania wyjaśnień w terminie przez siebie wskazanym, chyba że mimo ich złożenia, uzupełnienia lub poprawienia lub udzielenia wyjaśnień oferta wykonawcy podlega odrzuceniu albo konieczne byłoby unieważnienie postępowania.
26. Jeżeli wykonawca nie złożył wymaganych pełnomocnictw albo złożył wadliwe pełnomocnictwa, zamawiający wzywa do ich złożenia w terminie przez siebie wskazanym, chyba że mimo ich złożenia oferta wykonawcy podlega odrzuceniu albo konieczne byłoby unieważnienie postępowania.
27. Pozostałe dokumenty które moją dostarczyć wykonawcy:
    1. W celu potwierdzenia, że oferowana dostawa odpowiada wymaganiom zamawiającego, zamawiający żąda dołączenia do oferty:

* „Zestawienie parametrów technicznych” zgodnie ze wzorem stanowiącym załącznik nr 4 do SIWZ.
* Rysunki poglądowe oferowanego pojazdu (boki, przód, tył oraz dachu) oraz propozycję rozmieszczenia mocowań na sprzęt.
* Świadectwo homologacji/zgodności WE. W załączonym świadectwie zgodności należy wskazać parametry dotyczące zaproponowanego podwozia. W przypadku przekroczenia dopuszczalnych parametrów obowiązuje świadectwo homologacji na cały pojazd wraz z zabudową. Świadectwo Homologacji musi potwierdzać moc silnika oraz wartość momentu obrotowego dla oferowanego modelu podwozia.
* Dokument producenta podwozia potwierdzający możliwość stosowania biopaliw.

**Rozdział VII**

# Oferta

1. **Dokumenty, które składają się na ofertę.**
   1. Dokumenty, o których mowa w Rozdziale V i VI SIWZ.
   2. „Streszczenie oferty” zgodnie ze wzorem stanowiącym załącznik nr 3 do SIWZ.
2. **Opis sposobu przygotowania oferty.**
   1. Oferta winna posiadać formę pisemną i być napisana na maszynie do pisania/komputerze lub inną trwałą czytelną techniką oraz podpisanaprzez osobę/osoby fizyczne (wykonawca) lub jej pełnomocnika/pełnomocników lub osoby uprawnione do reprezentacji osoby prawnej lub jednostki organizacyjnej nieposiadającej osobowości prawnej.
   2. Miejsca w ofercie, w których wykonawca naniósł poprawki winny być podpisane/parafowane przez osobę/osoby podpisujące ofertę. Jeżeli ofertę podpisuje więcej niż jedna osoba, to wszystkie miejsca, w których wykonawca naniósł poprawki powinny być podpisane/parafowane przez te osoby.
   3. Oferta podpisana przez osobę/osoby nieuprawnione zostanie uznana za nieważną. wykonawca zobowiązany jest załączyć do oferty dokumenty wskazujące na uprawnienie osoby/osób podpisujących ofertę do jej podpisania, o ile nie wynika to z załączonych dokumentów uprawniających do występowania w obrocie prawnym.
   4. Ofertę należy złożyć w nieprzejrzystym, zamkniętym opakowaniu/kopercie w siedzibie zamawiającego, w sposób gwarantujący zachowanie poufności jej treści oraz zabezpieczający jej nienaruszalność do terminu otwarcia ofert.
   5. Opakowanie/koperta powinna być opatrzona nazwą i dokładnym adresem wykonawcy. Powinna zawierać wyraźne wskazanie adresata oraz powinna być oznaczona w następujący sposób:

|  |
| --- |
| **„Oferta w sprawie przetargu nieograniczonego pn.:**  ***„Zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego z napędem 4x4”.***  **napis: „Nie otwierać przed 25.08.2017 r. godz. 1200”.** |

* 1. Jeżeli opakowanie/koperta nie będzie oznaczona w sposób wskazany w pkt 2.5., zamawiający nie będzie ponosić żadnej odpowiedzialności za zagubienie przesyłki lub przedwczesne otwarcie oferty.
  2. Koszty uczestnictwa w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w tym opracowania i dostarczenia oferty obciążają wyłącznie wykonawcę.

1. **Opis sposobu obliczenia ceny oferty.**
   1. Cena winna być obliczona w sposób wskazany w druku „Streszczenie oferty” (załącznik nr 3).
   2. Cena winna być określona wyłącznie w złotych polskich cyfrą/liczbą i słownie.
   3. W przypadku stwierdzenia błędu w obliczeniu ceny, oferta zostanie odrzucona. Za błędy w obliczeniu ceny zamawiający przyjmie omyłki popełnione przez wykonawcę, których poprawienie nie jest jednoznaczne.
   4. Zaokrąglenia do dwóch miejsc po przecinku nie będą traktowane jako błędy w obliczeniu ceny.
2. **Opis kryteriów oceny i ich znaczenie.**
   1. Zamawiający wyznaczył następujące kryteria i ich znaczenie:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Opis kryteriów oceny** | Znaczenie |
| 1. | **Cena** | **60%** |
| 2. | **Pojemność zbiornika na wodę** | **10%** |
| 3. | **Moc silnika** | **15%** |
| 4. | **Zużycie energii** | **5%** |
| 5. | **Emisja dwutlenku węgla** | **5%** |
| 6. | **Emisja pozostałych zanieczyszczeń** | **5%** |
| **Razem:** | | **100%** |

1. **Zamiany oraz wycofanie oferty.**
   1. Wykonawca może, przed upływem terminu do składania ofert zmienić ofertę. Zmiany oferty muszą zostać złożone w sposób określony w Rozdziale VII pkt 2 ppkt 2.4. i 2.5., orazdodatkowo oznaczone słowem **„ZMIANA”**.
   2. Wykonawca może, przed upływem terminu do składania ofert wycofać ofertę. Oświadczenie o wycofaniu oferty musi zostać złożone w opakowaniu/kopercie, jak o tym stanowi w Rozdziale VII pkt 2 ppkt 2.4. i 2.5., orazdodatkowo oznaczone słowem **„WYCOFANIE”**.
2. **Sposób postępowania z ofertami złożonymi po terminie.**
   1. Zamawiający niezwłocznie zawiadami wykonawcę o złożeniu oferty po terminie oraz zwróci ją po upływie terminu do wniesienia odwołania.
3. **Termin związania ofertą.**
   1. Wykonawca będzie związany ofertą przez 60 dni od terminu składania ofert.
   2. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert.
   3. Wykonawca samodzielnie lub na wniosek zamawiającego może przedłużyć termin związania ofertą, z tym że zamawiający może tylko raz, co najmniej na 3 dni przed upływem terminu związania ofertą, zwrócić się do wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o oznaczony okres, nie dłuższy jednak niż 60 dni. Odmowa wyrażenia zgody nie powoduje utraty wadium.
   4. Przedłużenie terminu związania ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonywane będzie po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczy jedynie wykonawcy, którego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza.
4. **Wymagania dotyczące wadium.**
   1. Przystępując do postępowania wykonawca zobowiązany jest wnieść wadium w wysokości: **18.000,00 zł**. (słownie: osiemnaście tysięcy złotych 00/100).
   2. Wadium może być wnoszone według wyboru wykonawcy w jednej lub w kilku formach o których mowa w art. 45 ust. 6 ustawy.
   3. Wykonawca wnosi wadium nie później niż przed upływem terminu składania ofert. Wadium winno wpłynąć na rachunek bankowy zamawiającego, nie później niż przed upływem terminu składania ofert.
   4. Wadium wnoszone w pieniądzu wpłaca się przelewem na rachunek bankowy zamawiającego BS Siedlec rachunek nr 49 9660 0007 0010 1710 2000 0060. Wadium wniesione w pieniądzu zamawiający przechowuje na rachunku bankowym.
   5. Wykonawca przy wnoszeniu wadium winien powołać się na oznaczenia podane przez zamawiającego tj. na nazwę zamówienia oraz numer sprawy nadane przez zamawiającego.
   6. Wadium wnoszone w formie: poręczenia bankowego, gwarancji bankowych, gwarancji ubezpieczeniowych lub poręczeniach udzielanych przez podmioty należy złożyć w oryginale w siedzibie zamawiającego - sekretariat Urzędu Miejskiego w Zbąszynku ul. Rynek 1, 66-210 Zbąszynek.
   7. W przypadku, gdy wadium będzie wniesione w formie poręczenia bankowego, gwarancji bankowych, gwarancji ubezpieczeniowych lub poręczeniach udzielanych przez podmioty, muszą zawierać zapisy gwarantujące wypłatę kwoty wadium na każde pisemne wezwanie zamawiającego w przypadku zaistnienia którejkolwiek z okoliczności wskazanych w art. 46 ust. 4a i 5 ustawy.
   8. W przypadku, gdy wadium będzie wniesione w formie poręczenia bankowego, gwarancji bankowych, gwarancji ubezpieczeniowych lub poręczeniach udzielanych przez podmioty, zamawiający wymaga aby termin ich ważności obejmował okres związania z ofertą.
   9. Zamawiający zwróci wadium wszystkim wykonawcom niezwłocznie po wyborze oferty najkorzystniejszej lub unieważnieniu postępowania, z wyjątkiem wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, z zastrzeżeniem ust. 4a ustawy.
   10. Wykonawcy, którego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza, zamawiający zwróci wadium niezwłocznie po zawarciu umowy w sprawie zamówienia publicznego oraz wniesieniu zabezpieczenia należytego wykonania umowy.
   11. Zamawiający zwróci niezwłocznie wadium na wniosek wykonawcy, który wycofa ofertę przed upływem terminu składania ofert.
   12. Zamawiający zażąda ponownego wniesienia wadium przez wykonawcę, któremu zwrócono wadium na podstawie art. 46 ust. 1 ustawy, jeżeli w wyniku rozstrzygnięcia odwołania jego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza. Wykonawca wniesie wadium w terminie określonym przez zamawiającego.
   13. Wadium wniesione w pieniądzu, zamawiający zwróci je wraz z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszty prowadzenia rachunku bankowego oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy wskazany przez wykonawcę.
   14. Zamawiający zatrzyma wadium wraz z odsetkami, jeżeli wykonawca w odpowiedzi na wezwanie, o którym mowa w art. 26 ust. 3 i 3a ustawy, z przyczyn leżących po jego stronie, nie złoży oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 ustawy, oświadczenia, o którym mowa w art. 25a ust. 1 ustawy, pełnomocnictw lub nie wyraził zgody na poprawienie omyłki, o której mowa w art. 87 ust. 2 pkt 3 ustawy, co spowoduje brak możliwości wybrania oferty złożonej przez wykonawcę jako najkorzystniejszej.
   15. Zamawiający zatrzyma wadium wraz z odsetkami, jeżeli wykonawca, którego oferta zostanie wybrana:
5. odmówi podpisania umowy w sprawie zamówienia publicznego na warunkach określonych w ofercie;
6. nie wniósł wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy;
7. zawarcie umowy w sprawie zamówienia publicznego stało się niemożliwe z przyczyn leżących po stronie wykonawcy.
8. **Oferty wspólne.**
   1. Wykonawcy mogą wspólnie ubiegać się o udzielenie zamówienia.
   2. W przypadku wykonawców ubiegających się wspólnie o udzielenie zamówienia, wykonawcy ustanawiają pełnomocnika do reprezentowania ich w postępowaniu albo reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy. Stosowne pełnomocnictwo należy dołączyć do oferty.
   3. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez wykonawców, oświadczenie składa każdy z wykonawców wspólnie ubiegających się o zamówienie. Dokumenty te muszą potwierdzać spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia w zakresie, w którym każdy z wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia.
9. **Sposób utajnienia informacji zawartych w ofercie.**
   1. Nie ujawnia się informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, jeżeli wykonawca, nie później niż w terminie składania ofert, zastrzegł, że nie mogą być one udostępniane oraz wykazał, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. Wykonawca nie może zastrzec informacji, o których mowa w art. 86 ust. 4 Ustawy.
   2. W celu zastrzeżenia informacji nie jawnych wykonawca zobowiązany jest dołączyć do oferty wystąpienie wykonawcy wraz z uzasadnieniem, o nie ujawnianie informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji.
   3. Dowody dotyczące zapewnienia bezpieczeństwa informacji niejawnych muszą spełniać wymagania wynikające z przepisów o ochronie informacji niejawnych. Zamawiający uznaje dokumenty uprawniające do dostępu do informacji niejawnych wydane przez inne państwa, jeżeli są równoważne poświadczeniu bezpieczeństwa o adekwatnej klauzuli tajności wydanemu zgodnie z przepisami o ochronie informacji niejawnych. Zamawiający może zwrócić się do właściwych organów o przedstawienie potwierdzenia, że poświadczenie bezpieczeństwa o adekwatnej klauzuli tajności wydane w innym państwie odpowiada poświadczeniu bezpieczeństwa o adekwatnej klauzuli tajności wydanemu zgodnie z przepisami o ochronie informacji niejawnych.

**Rozdział VIII**

# Składanie i otwarcie ofert

* 1. **Składanie i otwarcie ofert.**
  2. Oferty należy składać w siedzibie zamawiającego tj.: Sekretariacie Urzędu Miejskiego w Zbąszynku ul. Rynek 1, 66-210 Zbąszynek, nie później niż **do dnia** **25.08.2017 r. do godz. 1130.**
  3. Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie zamawiającego tj.: sali nr 25 Urzędu Miejskiego w Zbąszynku ul. Rynek 1, 66-210 Zbąszynek, **w dniu** **25.08.2017 r. o godz. 1200**.
  4. **Tryb otwarcia ofert.**
  5. Otwarcie ofert jest jawne - wykonawcy mogą być obecni podczas otwierania ofert.
  6. Bezpośrednio przed otwarciem ofert zamawiający poda kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.
  7. Podczas otwarcia ofert zamawiajacy poda nazwy (firmy) oraz adresy wykonawców, a także informacje dotyczące ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.
  8. Zamwiający przekaże informacje, o których mowa w pkt 2.2 i 2.3 niezwłocznie wykonawcom, którzy nie byli obecni przy otwarciu ofert, na ich wniosek.
  9. Zamawiający niezwłocznie po otwarciu ofert zamieści na stronie internetowej informacje dotyczące:

1. kwoty, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia;
2. firm oraz adresów wykonawców, którzy złożyli oferty w terminie;
3. ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.

**Rozdział IX**

# tryb sprawdzenia spełnienia warunków przez Wykonawcę

1. Oferty zostaną sprawdzone czy zostały sporządzone zgodnie z przepisami ustawy i SIWZ, a następnie ocenione przez komisję zgodnie z kryteriami i warunkami zawartymi w SIWZ.
2. W toku badania i oceny ofert zamawiający może żądać od wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert. Niedopuszczalne jest prowadzenie między zamawiającym a wykonawcą negocjacji dotyczących złożonej oferty oraz, z zastrzeżeniem art. 87 ust. 2 ustawy, dokonywanie jakiejkolwiek zmiany w jej treści.

**Rozdział X**

# Metodyka oceny ofert

1. **Wzory:**

**A. Cena: max 60 pkt wg wzoru:**

najniższa cena brutto z ofert podlegających ocenie

A = ---------------------------------------------------------------- x 60% (waga kryterium)

cena brutto oferty badanej

**B. Pojemność zbiornika na wodę - max 10 pkt wg wzoru:**

B = ilość przyznanych podpunktów /wg tabeli/ x 10% (waga kryterium)

Tabela punktacji podkryterium oceny oferty:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Podkryterium oceny oferty w kryterium Zbiornik na wodę | Liczba przyznanych punktów za dane podkryterium oceny ofert |
| 1. | * 3000 l * powyżej 3000l | 0 pkt  100 pkt |

**C. Moc silnika - max 15 pkt wg wzoru:**

C = ilość przyznanych podpunktów /wg tabeli/ x15% (waga kryterium)

Tabela punktacji podkryterium oceny oferty:

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Podkryterium oceny oferty w kryterium moc silnika | Liczba przyznanych punktów za dane podkryterium oceny ofert |
| 1. | Moc silnika:   * 280KM * powyżej 280KM do 300KM * powyżej 300 | 0 pkt  100 pkt  80 pkt |

**Uwaga:**

1. Moc silnika podana przez wykonawcę w jednostkach kW (kilowatach) zostanie przeliczona przez zamawiającego na KM (konie mechaniczne) zgodnie z regułą 1KM = 0,7355 kW.
2. Moc silnika należy podać w zaokrągleniu do pełnych wartości KM. W przypadku przeliczenia przez zamawiającego kW na KM zostanie przyjęta reguła, iż wartości do 0,5000 zostaną zaokrąglone w dół do pełnej wartości, zaś wartości powyżej 0,5000 zostaną zaokrąglone w górę do pełnej wartości.

**D. Zużycie energii: max 5 pkt wg wzoru:**

najniższa wielkość zużycia energii przez pojazd z ofert podlegających ocenie

D = -------------------------------------------------------------------------------------------------- x 5% (waga kryterium)

wielkość zużycia energii przez pojazd w ofercie badanej

**Uwaga:** Wielkość zużycia energii przez pojazd obliczona zgodnie z Rozporządzeniem Prezesa Rady Ministrów z dnia 10 maja 2011 r. w sprawie innych niż cena obowiązkowych kryteriów oceny ofert w odniesieniu do niektórych rodzajów zamówień publicznych (Dz. U. nr 96, poz. 559).

Wielkości zużycia energii stanowi iloczyn zużycia paliwa przez pojazd w cyklu łączonym /wartość uśredniona/ oraz wartości energetycznej oleju napędowego (tj. 36 MJ/l).

**E. Emisja dwutlenku węgla: max 5 pkt, wg wzoru:**

najniższa wielkość emisji CO2 przez pojazd z ofert podlegających ocenie

E = ------------------------------------------------------------------------------------------------ x 5% (waga kryterium)

wielkość emisji CO2 przez pojazd w ofercie badanej

**Uwaga:** Należy podać wielkość emisji dwutlenku węgla w cyklu łączonym (wartość uśredniona).

**F. Emisja pozostałych zanieczyszczeń: max 5 pkt wg wzoru:**

najniższa łączna wielkość emisji tlenków azotu, cząstek stałych i węglowodorów niemetalowych przez pojazd z ofert podlegających ocenie

F = -------------------------------------------------------------------------------------------------- x 5% (waga kryterium)

łączna wielkość emisji tlenków azotu, cząstek stałych i węglowodorów niemetalowych przez pojazd w ofercie badanej

**Uwaga:** Należy podać łączną wielkość emisji tlenków azotu, cząstek stałych i węglowodorów niemetanowych.

1. Jeżeli złożono ofertę, której wybór prowadziłby do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług, zamawiający w celu oceny takiej oferty dolicza do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek rozliczyć zgodnie z tymi przepisami. Wykonawca, składając ofertę, informuje zamawiającego, czy wybór oferty będzie prowadzić do powstania u zamawiającego obowiązku podatkowego, wskazując nazwę (rodzaj) towaru lub usługi, których dostawa lub świadczenie będzie prowadzić do jego powstania, oraz wskazując ich wartość bez kwoty podatku.
2. Oceny ofert zgodnie z kryteriami oceny ofert i wg metodyki oceny ofert dokona komisja powołana przed Komendanta Szkoły Aspirantów Państwowej Straży Pożarnej w Krakowie.
3. Zamawiający zastosuje zaokrąglenie do dwóch miejsc po przecinku. W uzasadnionych przypadkach zamawiający dopuszcza zaokrąglenia do większej ilości miejsc po przecinku.
4. Komisja wybierze ofertę najkorzystniejszą tzn. która przedstawi najkorzystniejszy bilans ceny i innych kryteriów, przez co należy rozumieć ofertę, która otrzyma największą liczbę punktów.

**Rozdział XI**

# Sposób poprawienia błędów w ofercie

* + 1. Zamawiający poprawia w ofercie niezwłocznie zawiadamiając o tym wykonawcę, którego oferta została poprawiona:

1. oczywiste omyłki pisarskie,
2. oczywiste omyłki rachunkowe, z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonywanych poprawek,
3. inne omyłki polegające na niezgodności oferty ze SIWZ, niepowodujące istotnych zmian w treści oferty.
   * 1. Zamawiający uzna, i poprawi, w szczególności:
   1. Omyłki wynikające z błędnie wyliczonego podatku VAT, przy założeniu, że stawka VAT została właściwie określona przez wykonawcę.
   2. Pozostałe przypadki, które będą jednoznacznie wskazywać na omyłkę, a sposób ich poprawienia będzie jednoznaczny.

**Rozdział XII**

# INFORMACJA O wynikACH postępowania

1. Zamawiający informuje niezwłocznie wszystkich wykonawców o:
2. wyborze najkorzystniejszej oferty, podając nazwę albo imię i nazwisko, siedzibę albo miejsce zamieszkania i adres, jeżeli jest miejscem wykonywania działalności wykonawcy, którego ofertę wybrano, oraz nazwy albo imiona i nazwiska, siedziby albo miejsca zamieszkania i adresy, jeżeli są miejscami wykonywania działalności wykonawców, którzy złożyli oferty, a także punktację przyznaną ofertom w każdym kryterium oceny ofert i łączną punktację,
3. wykonawcach, którzy zostali wykluczeni - wraz z wyjaśnieniem powodów, dla których dowody przedstawione przez wykonawcę, zamawiający uznał za niewystarczające,
4. wykonawcach, których oferty zostały odrzucone, powodach odrzucenia oferty, a w przypadkach, o których mowa w art. 89 ust. 4 i 5 ustawy, braku równoważności lub braku spełniania wymagań dotyczących wydajności lub funkcjonalności,
5. unieważnieniu postępowania podając uzasadnienie faktyczne i prawne.
6. Zamawiający udostępni informacje, o których mowa w ust. 1 i pkt 1, na stronie internetowej.
7. Zamawiający może nie ujawniać informacji, o których mowa w ust. 1, jeżeli ich ujawnienie byłoby sprzeczne z ważnym interesem publicznym.

**Rozdział XIII**

# Zabezpieczenie wykonania umowy

1. Zamawiający żąda od wykonawcy zabezpieczenia należytego wykonania umowy, zwanego dalej „zabezpieczeniem”. Zabezpieczenie służy pokryciu roszczeń z tytułu niewykonania lub nienależytego wykonania umowy.
2. Wykonawca, którego oferta zostanie wybrana, zobowiązany jest do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy w wysokości 5% (pięciu procent) ceny całkowitej podanej w ofercie. Zabezpieczenie należy wnieść przed podpisaniem umowy
3. Zabezpieczenie może być wnoszone według wyboru wykonawcy w jednej lub w kilku formach o których mowa w art. 148 ust. 1 ustawy.
4. Zamawiający nie wyraża zgody na wnoszenie zabezpieczenia w formach określonych w art. 148 ust 2 ustawy.
5. Zabezpieczenie wnoszone w pieniądzu wykonawca wpłaca przelewem na rachunek bankowy zamawiającego tj.: BS Siedlec rachunek nr 49 9660 0007 0010 1710 2000 0060.
6. W przypadku wniesienia wadium w pieniądzu wykonawca może wyrazić zgodę na zaliczenie kwoty wadium na poczet zabezpieczenia.
7. Jeżeli zabezpieczenie zostanie wniesione w pieniądzu, zamawiający przechowa je na oprocentowanym rachunku bankowym. Zamawiający zwraca zabezpieczenie wniesione w pieniądzu z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszt prowadzenia tego rachunku oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy wykonawcy.
8. W przypadku, gdy zabezpieczenie będzie wniesione w formie poręczeń lub gwarancji, to muszą one zawierać zapisy gwarantujące wypłatę kwoty zabezpieczenia na każde pisemne wezwanie zamawiającego.
9. Jeżeli zabezpieczenie będzie wniesione w formie innej niż pieniężna to ważność dokumentu stanowiącego zabezpieczenie musi obejmować okres obowiązywania umowy.

**Rozdział XIV**

# Tryb udostępniania dokumentacji, ofert I UMÓW

1. Zamawiający udostępni oferty oraz dokumentację z postępowania na zasadach określonych w art. 96 ust. 3 ustawy oraz zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Rozwoju z dnia 26 lipca 2016 r. w sprawie protokołu postępowania o udzielanie zamówienia publicznego (Dz. U. z 2016 r., poz. 1128), z wyjątkiem informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji, a wykonawca składając ofertę zastrzegł w odniesieniu do tych informacji, że nie mogą być udostępniane innym uczestnikom postępowania.
2. Umowy w sprawach zamówień publicznych będą udostępniane na zasadach określonych w ustawie o dostępie do informacji publicznej.

**Rozdział XV**

# Warunki zawarcia umowy - Zmiany w umowie

* 1. Ogólne warunki umowy stanowi załącznik nr 2 do SIWZ.
  2. Umowa zostanie zawarta z wykonawcą, którego oferta zostanie wybrana w terminie nie krótszym niż 5 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostanie przesłane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, albo 10 dni - jeżeli zostanie przesłane w inny sposób.
  3. Zamawiający zastrzega sobie prawo zawarcia umowy przed upływem terminu, o którym mowa w pkt 2, jeżeli w postępowaniu zostanie złożona tylko jedna oferta.
  4. Jeżeli wykonawca, którego oferta zostanie wybrana, uchyla się od zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, zamawiający może wybrać ofertę najkorzystniejszą spośród pozostałych ofert bez przeprowadzania ich ponownego badania i oceny, chyba że zachodzą przesłanki unieważnienia postępowania, o których mowa w art. 93 ust. 1 ustawy.
  5. Zamawiający żąda przed zawarciem umowy w sprawie zamówienia publicznego od podmiotów występujących wspólnie umowy regulującej współpracę tych wykonawców
  6. Zamawiający dopuszcza możliwość dokonania zmiany istotnych postanowień zawartej umowy, w stosunku do treści oferty, w zakresie:

1. W przypadku obiektywnej niemożności zapewnienia wyposażenia pojazdu odpowiadającego wymogom zawartym w załącznikach do umowy z powodu zakończenia produkcji lub niedostępności na rynku elementów wyposażenia po zawarciu umowy - dopuszcza się zmianę umowy w zakresie rodzaju, typu lub modelu wyposażenia pojazdu, pod warunkiem, że nowe wyposażenie będzie odpowiadało pod względem funkcjonalności wyposażeniu pierwotnemu, a jego parametry pozostaną niezmienione lub będą lepsze od pierwotnego.
2. W przypadku zaproponowania przez wykonawcę szczególnie uzasadnionej pod względem funkcjonalności, sprawności lub przeznaczenia albo wyposażenia przedmiotu umowy, zmiany rozwiązań konstrukcyjnych przedmiotu umowy w stosunku do koncepcji przedstawionej w ofercie - dopuszcza się zmianę umowy w zakresie zawartych w załącznikach do umowy rozwiązań konstrukcyjnych.
3. W przypadku zmian korzystnych dla zamawiającego dopuszczalna jest zmiana umowy w zakresie obniżenia ceny lub wymogów zawartych w załącznikach do umowy.
4. W przypadku konieczności zapewnienia koordynacji dostawy przedmiotu umowy oraz innych umów zawartych przez zamawiającego - dopuszczalna jest zmiana umowy w zakresie zmiany miejsca przeprowadzenia miejsca odbioru przedmiotu umowy oraz miejsca szkolenia przedstawicieli zamawiającego.
5. W przypadku zmiany przepisów prawa - dopuszczalna jest tak zmiana umowy, która umożliwi dostosowanie postanowień niniejszej umowy lub przedmiotów umowy i jego wyposażenia do nowych przepisów prawa.
6. Niedopuszczalna jest taka zmiana umowy, której konsekwencją będzie zwiększenie ceny przedmiotu umowy.
7. W przypadku propozycji zmiany umowy pochodzącej od wykonawcy, zamawiający podejmie decyzje w zakresie zmiany umowy mającej na uwadze okoliczności czy zmiany proponowane przez wykonawcę odpowiadają jego potrzebom oraz wymogom dotyczącym wydatkowania środków publicznych zgodnie z przepisami prawa, w szczególności w zakresie wydatkowania ich w określonym roku budżetowym.
8. Terminu realizacji przedmiotu zamówienia - gdy zaistnieje okoliczności mające wpływ na prawidłową realizację umowy (w szczególności jeżeli zmiana terminu realizacji będzie zmianą korzystną dla zamawiającego lub zagrożone byłoby terminowe realizowanie płatności z powodu ograniczonych zasileń budżetowych otrzymanych od dysponentów nadrzędnych, lub w przypadku zaistnienia siły wyższej itp.).
9. Dopuszczalne są zmiany umowy polegające na zmianie danych wykonawcy bez zmian samego wykonawcy (np. zmiana siedziby, adresu, nazwy itp.);
10. Dopuszczalne są zmiany do umowy w sytuacji, których nie można było przewidzieć w chwili zawarcia niniejszej umowy i mających charakter zmian nieistotnych tj. nieodnoszących się do warunków, które gdyby zostały ujęte w ramach pierwotnej procedury udzielania zamówienia, umożliwiłyby dopuszczenie innej oferty niż ta, która została pierwotnie dopuszczona;
    1. Zmiana postanowień zawartej umowy wymaga, pod rygorem nieważności, zachowania formy pisemnej, chyba, że przepisy odrębne wymagają formy szczególnej.
    2. Zmiana umowy na wniosek wykonawcy wymaga wykazania okoliczności uprawniających do dokonania tej zmiany.
    3. Zamawiający zastrzega sobie prawo odstąpienia od umowy w przypadku, gdy zmiany treści umowy wymagałyby zmiany treści oferty złożonej przez wykonawcę.

**Rozdział XVI**

# Uwagi końcowe

1. Wykonawcy przysługują środki ochrony prawnej określone w Dziale VI Ustawy.
2. Zamawiający żąda wskazania przez wykonawcę w ofercie części zamówienia, której wykonanie powierzy podwykonawcy.
3. Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert częściowych.
4. Zamawiający nie dopuszcza możliwości składania ofert wariantowych.
5. Podstawy odrzucenia oferty określa art. 89 ust 1 ustawy.
6. Z postępowania o udzielenie zamówienia zostaną wykluczeni wykonacy, którzy nie spełniają wymagań określonych w art. 24 ust. 1 ustawy.
7. Rozliczenia między zamawiającym, a wykonawcą zagranicznym mogą być prowadzone wyłącznie w walucie polskiej.
8. Zamawiający zwróci wykonawcom, których oferty nie zostały wybrane, na ich wniosek, złożone przez nich materiały zgodnie z art. 97 ust. 2 ustawy.
9. Wszelkie załączniki dołączone do SIWZ należy traktować jako wzory zalecane przez zamawiającego. Zamawiający uzna za wystarczające wypełnienie obowiązku złożenia stosownych oświadczeń poprzez złożenie dokumentów równoważnych potwierdzających spełnienie wymagań.

**Załączniki:**

1. „Opis przedmiotu zamówienia” - załącznik nr 1 do SIWZ;
2. „Ogólne warunki umowy” - załącznik nr 2 do SIWZ;
3. „Streszczenie oferty” - załącznik nr 3 do SIWZ;
4. „Zestawienie parametrów technicznych” - załącznik nr 4 do SIWZ;
5. „Standardowy Formularz Jednolitego Europejskiego Dokumentu Zamówienia - część I” - załącznik nr 5 do SIWZ;
6. „Wykaz” - załącznik nr 6 do SIWZ;
7. „Oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej” - załącznik nr 7 do SIWZ;

# Załącznik Nr 1

**Opis przedmiotu zamówienia**

1. **Nazwa nadana zamówieniu przez zamawiającego:** Zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego z napędem 4x4”
2. **Numer sprawy:** RIT.IV.271.13.2017.
3. **Oznaczenie przedmiotu zamówienia wg CPV:** 34144210-3 Wozy strażackie.
4. **Termin realizacji zamówienia:** do dnia 15.12.2017 r.
5. **Specyfikacja techniczna:**

**Wymagania minimalne dla średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego z napędem 4x4**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **L.p.** | **Wyszczególnienie** | **Minimalne wymagania** |
| **1** | **Podwozie z kabiną** |  |
| 1.1. | Pojazd zabudowany i wyposażony musi spełniać wymagania polskich przepisów o ruchu drogowym z uwzględnieniem wymagań dotyczących pojazdów uprzywilejowanych zgodnie z:  - Ustawa „Prawo o ruchu drogowym ( Dz. U. z 2017 r. poz.1260);  - Rozporządzenie Ministra Infrastruktury z dnia 31 grudnia 2002 r. w sprawie warunków technicznych pojazdów oraz zakresu ich niezbędnego wyposażenia (Dz. U. Nr 32 z 2003 r., poz. 262 z pźn. zm.);  - Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 27 kwietnia 2010 r. zmieniająca rozporządzenie w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. Nr 85 z 2010 r., poz. 553);  - Spełnia wymagania ogólne i szczegółowe przewidziane dla średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego – KG PSP CNBOP czerwiec 2002 r.;  - Posiada oznakowanie zgodne z załącznikiem nr 14, do rozkazu KG PSP z dnia 26 lipca 2002 r.  Podwozie pojazdu musi posiadać świadectwo homologacji wydane przez właściwego Ministra. W przypadku, gdy przekroczone zostały warunki zabudowy określone przez producenta podwozia wymagane jest świadectwo homologacji całego pojazdu oraz zgoda producenta podwozia na wykonanie zabudowy. Urządzenia i podzespoły zamontowane w pojeździe powinny spełniać wymagania odrębnych przepisów krajowych i/lub międzynarodowych. |  |
| 1.2. | Samochód – fabrycznie nowy. Podać producenta i typ podwozia. |  |
| 1.3. | Podwozie samochodu z napędem 4x4 z kabiną załogową 6 osobową. Masa całkowita samochodu gotowego do akcji ratowniczo-gaśniczej (pojazdu z załogą, pełnymi zbiornikami, zabudową i wyposażeniem) nie może przekraczać 16 000 kg. Dopuszczalna masa całkowita podana w świadectwie homologacji może przekroczyć 16 000 kg. |  |
| 1.4. | Bilans masowy pojazdu z wyszczególnieniem na:  - masę całkowitą pojazdu z załogą, pełnymi zbiornikami i wyposażeniem;  - masę własną pojazdu;  - masę wyposażenia (min. 800 kg);  - nacisk na oś przednią;  - nacisk na oś tylną;  - obciążenie strony lewej pojazdu;  - obciążenie strony prawej pojazdu;  - rezerwa masy (liczoną, jako różnicę pomiędzy dopuszczalną masą całkowitą określoną w dokumentach umożliwiających rejestrację pojazdu tj. karta pojazdu, wyciąg ze świadectwa homologacji pkt. 50) a maksymalną masą rzeczywistą pojazdu, nie powinna być mniejsza niż 3%. |  |
| 1.5. | Wyposażenie w urządzenie sygnalizacyjno-ostrzegawcze, akustyczne i świetlne oraz generator o mocy min. 200W i dwa głośniki. Urządzenie akustyczne powinno posiadać możliwość podawania komunikatów słownych. Światła pulsacyjne wykonane w technologii LED niebieskie stroboskopowe na dachu kabiny min. 2 szt. i jedna z tyłu:  - dodatkowo 2 lampy sygnalizacyjne niebieska stroboskopowa z przodu pojazdu;  - dodatkowo lampa sygnalizacyjna stroboskopowa z tyłu pojazdu;  - dodatkowo zamontowana z tyłu pojazdu fala świetlna w kolorze pomarańczowym załączana z przedziału autopompy i kabiny kierowcy. |  |
| 1.6. | W przedziale autopompy dodatkowe urządzenie (manipulator) współpracujący  z radiotelefonem przewoźnym, umożliwiającym prowadzenie korespondencji, wyposażony w wyłącznik, zabezpieczony przed wilgocią. |  |
| 1.7. | Podwozie samochodu z silnikiem o zapłonie samoczynnym, spełniającym wymogi odnośnie czystości spalin zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami, nie mniej niż EURO-5. Silnik o mocy nie mniejszej niż 280 KM. |  |
| 1.8. | Maksymalna wysokość całkowita pojazdu max. 3200 mm.  Maksymalna wysokość górnej krawędzi najwyższych poziomów półki w położeniu roboczym lub szuflady nie może przekraczać 1800 mm od poziomu obsługi. Pojazd winien posiadać podesty robocze rozmieszczone na całej długości nadwozia pożarniczego w tym przy nadkolu kół tylnych, umożliwiające łatwy dostęp do sprzętu. Wysunięcie podestów musi byś sygnalizowane w kabinie kierowcy. Wytrzymałość pojedynczego podestu roboczych min. 200 kg.  Sprzęt musi być rozmieszczony grupowo w zależności od przeznaczenia z zachowaniem warunków ergonomii. Szczegółowe rozmieszczenie i zamocowanie sprzętu podanego poniżej zostanie podane w trakcie realizacji zamówienia. |  |
| 1.9. | Napęd 4x4 z możliwością przekazania napędu na wszystkie koła i blokowania mechanizmów różnicowych między kołowych i między mostowych. Przekładnia rozdzielcza z przełożeniem terenowym i szosowym. |  |
| 1.10.  1.10. | Kabina czterodrzwiowa, jednomodułowa, zawieszona na poduszkach pneumatycznych z systemem samopoziomującym, zapewniająca dostęp do silnika, w układzie 1+1+4 (siedzenia przodem do kierunku jazdy).  Kabina wyposażona w:  - kamerą cofania;  - indywidualne oświetlenie nad siedzeniem dowódcy;  - schowek pod siedzeniami w tylnej części kabiny;  - niezależny układ ogrzewania i wentylacji, umożliwiający ogrzewanie kabiny przy wyłączonym silnikiem;  - reflektor ręczny (szperacz) do oświetlenia numerów budynków;  - fotel kierowcy z zawieszeniem pneumatycznym i regulacją obciążenia, wysokości, odległości i pochylenia oparcia;  - fotele wyposażone w dwupunktowe bezwładnościowe pasy bezpieczeństwa oraz zagłówki;  - cztery fotele dla załogi siedzącej w tylnym przedziale kabiny;  - siedzenia powinny być pokryte materiałem łatwym w utrzymaniu czystości, nienasiąkliwym, odpornym na ścieranie i antypoślizgowe;  - przednia szyba warstwowa (klejona), a pozostałe szyby wykonane przynajmniej ze szkła bezodpryskowego;  - kabina włącznie ze stopniem (-ami) do kabiny powinna być automatycznie oświetlona po otwarciu drzwi;  - drzwi kabiny zamykane kluczem, wszystkie zamki otwierane tym samym kluczem;  - elektrycznie sterowane i podgrzewane lusterka zewnętrzne;  - przysłona przeciwsłoneczna zewnętrzna;  - integralny układ prostowniczy do ładowania akumulatorów z zewnętrznego źródła zasilania o napięciu 230 V oraz sprężonego powietrza do uzupełniania układu pneumatycznego samochodu z sieci stacjonarnej, z automatycznym odłączeniem się w momencie uruchomienia pojazdu, umieszczone po lewej stronie (w kabinie kierowcy sygnalizacja świetlna i dźwiękowa podłączenia w/w źródeł),  - wykonanie przedłużaczy - wtyczka z przewodem elektrycznym i pneumatycznym o długości min. 4 m;  - ładowarko-prostownik zamontowany na samochodzie;  - kabina wyposażona w radioodtwarzacz CD z głośnikami. |  |
| 1.11. | Instalacja elektryczna jednoprzewodowa 24V, z biegunem na masie lub dwuprzewodowa w przypadku zabudowy z tworzywa sztucznego. Moc alternatora i pojemność akumulatorów musi zapewniać pełne zaopatrzenie na energię elektryczną przy jej max. obciążeniu. |  |
| 1.12. | Samochód musi być wyposażony w główny wyłącznik prądu, który powinien znajdować się w kabinie w zasięgu kierowcy. |  |
| 1.13. | Pojazd powinien być oznakowany numerami operacyjnymi zgodnie z Zarządzeniem nr 13 komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie gospodarki transportowej w jednostkach organizacyjnych Państwowej Straży Pożarnej. Numer operacyjny zostanie podany w trakcie realizacji zadania. |  |
| 1.14. | W kabinie kierowcy ma być podłączony radiotelefon przewoźny spełniający wymagania MSWiA, dopuszczony do stosowania w sieci PSP w zakresie działania KP PSP Świebodzin, nie mniej niż 250 kanałów (klasy co najmniej Motorola GM 360 cyfrowo - analogowy). W kabinie kierowcy 4 radiotelefony nasobne z podłączonymi ładowarkami, min. 255 kanałów do pracy w sieci KP PSP Świebodzin (klasy co najmniej Motorola GP 360 cyfrowo - analogowy). |  |
| 1.15. | Prześwit pojazdu:  - pod osiami  - poza osiami | 230 mm  300 mm |
| 1.16. | Kąt natarcia | nie mniejszy niż 23° |
| 1.17. | Kąt zejścia | nie mniejszy niż 23° |
| 1.18. | Największa obrysowa średnica zawracania | max. 18 m |
| 1.19. | Kolorystyka:  - nadwozie – czerwony RAL 3000;  - błotniki i zderzaki – białe;  - elementy podwozia – czarne lub ciemnoszare. |  |
| 1.20. | Instalacja pneumatyczna pojazdu zapieniająca możliwość wyjazdu w ciągu 60 s, od chwili uruchomienia silnika. Po 12 godzinnym postoju możliwość wyjazdu samochodem bez konieczności uzupełniania zbiornika powietrza. |  |
| 1.21. | Wylot spalin nie może być skierowany na stanowiska obsługi poszczególnych urządzeń pojazdu oraz stwarzać zagrożenie oparzeniem podczas normalnej pracy załogi. Wylot spalin umieszczony z lewej strony. Wlot filtra powietrza usytuowany w górnej części kabiny. |  |
| 1.22. | Wszelkie funkcje wszystkich układów i urządzeń pojazdu muszą pracować bez zakłóceń w przedziale temperatur od -30 do + 45°C. |  |
| 1.23. | Podstawowa obsługa silnika musi być możliwa bez konieczności podnoszenia kabiny. |  |
| 1.24. | Silnik pojazdu musi być przystosowany do pracy ciągłej przez min. 4 godziny w czasie, której nie będzie konieczności uzupełniania: paliwa, cieczy chłodzącej, oleju oraz nie wystąpi przekraczanie dopuszczalnych parametrów pracy określonych przez producenta. Silnik powinien spełniać obecnie obowiązujące normy czystości spalin min. Euro 5. |  |
| 1.25. | Pojemność zbiornika paliwa powinna zapewniać możliwość przejechania min. 300 km bez potrzeby tankowania lub 4 godzinnej pracy na postoju. | 300 km/4h |
| 1.26. | Pojazd wyposażony w ABS. |  |
| 1.27. | Ogumienie uniwersalne z bieżnikiem szosowo-terenowym dostosowanym do różnych warunków atmosferycznych. |  |
| 1.28. | Na wyposażeniu pojazdu pełnowymiarowe koło zapasowe, zamontowane dopuszcza się pod podwoziem z mechanizmem umożliwiającym opuszczenie do poziomu gruntu. |  |
| 1.29. | Pojazd musi być wyposażony we wciągarkę o napędzie elektrycznym i sile uciągu min. 7t z liną o długości, co najmniej 25 m wychodzącą z przodu pojazdu. Wciągarka zabezpieczona wodoodpornym pokrowcem. |  |
| 1.30. | Pojazd wyposażony w:  - klucz do kół;  - podnośnik hydrauliczny odpowiedni dla zamawianego samochodu;  - zestaw do pompowania kół;  - klin pod koła;  - trójkąt ostrzegawczy;  - apteczkę;  - gaśnicę proszkową. |  |
| 1.31. | Pojazd wyposażony w zaczep służący do holowania przyczep o dop. masie całkowitej min. 3,5 t. Gniazdo elektryczne i pneumatyczne do połączenia zasilania przyczepy. |  |
| **2.** | **Zabudowa pożarnicza:** |  |
| 2.1. | Zabudowa musi być wykonana w całości z materiałów odpornych na korozję lub trwale zabezpieczona antykorozyjnie. |  |
| 2.2. | Dach zabudowy w formie podestu roboczego, w wykonaniu antypoślizgowym. Na dachu zamontowana prowadnica – mocowania drabiny D10W z prowadnicą przystosowaną do wymiarów szerszego przęsła oraz 2 skrzynie na podręczny sprzęt gaśniczy i burzący.  Skrzynie nierdzewne i wodoszczelne. Umiejscowienie i wymiary skrzyń podane zostaną w trakcie realizacji zamówienia podczas odbioru pojazdu bazowego. |  |
| 2.3. | |  | | --- | | Powierzchnie platform, podestów roboczych oraz podłogi kabiny w wykonaniu antypoślizgowym. | |  |
| 2.4. | Drabina do wejścia na dach musi być wykonana z materiałów nierdzewnych, powierzchnia stopni wykonane w metodzie antypoślizgowej. |  |
| 2.5. | |  | | --- | | Skrytki na sprzęt i wyposażenie zamykane żaluzjami wodo i pyłoszczelnymi wspomaganymi systemem sprężynowym, wykonane z materiałów odpornych na korozję, wyposażone w zamki zamykane na klucz, jeden klucz powinien pasować do wszystkich zamków. Wymagane dodatkowe zabezpieczenie przed samoczynnym otwieraniem skrytek. Dostęp do sprzętu z zachowaniem wymagań ergonomii. Zamknięcia żaluzji typu rurkowego. Skrytki wyposażone w min. 4 wysuwane lub obrotowe szuflady na sprzęt ratowniczy. | |  |
| 2.6. | Skrytki na sprzęt i przedział autopompy muszą być wyposażone w oświetlenie LED(główny wyłącznik oświetlenia skrytek powinien być zainstalowany w kabinie kierowcy). |  |
| 2.7. | Kabina kierowcy powinna być wyposażona w sygnalizację świetlną otwarcia skrytek oraz podestów, która powinna znajdować się w kabinie kierowcy. Oświetlenie całej powierzchni skrytek wykonane w technologii LED włączane automatycznie po otwarciu drzwi skrytki. |  |
| 2.8. | Pojazd powinien posiadać oświetlenie pola pracy wokół samochodu. Oświetlenie to powinno być umieszczone w zabudowie oraz zabezpieczone przed uszkodzeniem. Włącznik oświetlenia w kabinie kierowcy. Oświetlenie składające się z lamp bocznych typu LED do oświetlenia dalszego pola pracy wbudowane w balustrady boczne min 3 szt. na stronę. | min. 5 luksów w odległości 1 m od pojazdu na poziomie podłoża |
| 2.9. | |  | | --- | | Szuflady, podesty i wysuwane tace muszą się automatycznie blokować w pozycji zamkniętej oraz całkowicie otwartej oraz posiadać zabezpieczenie przed całkowitym wyciągnięciem (wypadnięcie z prowadnic). Półki sprzętowe z możliwością regulacji położenia (ustawienia) wysokości półek. | |  |
| 2.10. | Szuflady, podesty i tace oraz inne elementy pojazdu wystające w pozycji otwartej powyżej 250 mm poza obrys pojazdu muszą posiadać oznakowanie ostrzegawcze. |  |
| 2.11. | Uchwyty, klamki wszystkich urządzeń samochodu, drzwi żaluzjowych, szuflad, podestów, tac, muszą być tak skonstruowane, aby umożliwiały ich obsługę w rękawicach. |  |
| 2.12. | Konstrukcja skrytek zapewniająca odprowadzenie wody z ich wnętrza. |  |
| 2.13. | Zbiornik wody wykonany z materiałów odpornych na korozję (stal nierdzewna, kompozyt itp.). Zbiornik musi być wyposażony w oprzyrządowanie umożliwiające jego bezpieczną eksploatację, z układem zabezpieczającym przed wypływem wody w czasie jazdy. Zbiornik powinien być wyposażony w falochrony i szybko otwierany właz rewizyjny, umożliwiający swobodny dostęp do wnętrza zbiornika. | min. 3000 **max. 3500litrów** |
| 2.14. | Zbiornik środka pianotwórczego wykonany z materiałów kompozytowych odpornych na działanie dopuszczonych do stosowania środków pianotwórczych i modyfikatorów. Napełnianie zbiornika środkiem pianotwórczym powinno być możliwe z poziomu terenu  i dachu pojazdu. | min. 10% pojemności zbiornika wody |
| 2.15. | Autopompa zlokalizowana z tyłu pojazdu w obudowanym przedziale, zamykanym drzwiami żaluzjowymi. Przedział autopompy ogrzewany niezależnie od pracy silnika urządzeniem, tego samego producenta jak w kabinie kierowcy, zabezpieczającym układ wodny i pianowy przed zamarznięciem w temperaturze do -30C. |  |
| 2.16. | Autopompa dwuzakresowa ze stopniem wysokiego ciśnienia. | Wyd. min. 2400 l/min przy ciśnieniu 0,8 MPa i  głębokości ssania 1,5 m. i  400 l/min przy ciśnieniu 4,0 MPa |
| 2.17. | Działko wodno-pianowe z nakładka do piany ciężkiej o regulowanej wydajności umieszczone na dachu pojazdu, zawór odcinający zamontowany w przedziale autopompy z możliwością sterowania przy działku. |  |
| 2.18. | Samochód musi być wyposażony w linię szybkiego natarcia o długości węża minimum 60 m na zwijadle, zakończoną prądownicą wodno-pianową o regulowanej wydajności z prądem zwartym i rozproszonym. Sterowanie odwodnieniem linii szybkiego natarcia z przedziału autopompy lub przedziału szybkiego natarcia. Linia szybkiego natarcia musi umożliwiać podawanie środka gaśniczego niezależnie od stopnia rozwinięcia węża. Zwijadło wyposażone w regulowany hamulec bębna oraz napęd mechaniczny i elektryczny. | długość szybkiego natarcia min. 60m |
| 2.19. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody do zbiornika samochodu. |  |
| 2.20. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody i wodnego roztworu środka pianotwórczego do minimum:  - dwóch nasad tłocznych 75 umiejscowionych wewnątrz zabudowy, z tyłu pojazdu po jednej z każdej strony;  - linii szybkiego natarcia;  - działka wodno–pianowego;  - instalacji zraszaczowej. |  |
| 2.21. | Autopompa musi być wyposażona w urządzenie odpowietrzające umożliwiające zassanie wody:  - z głębokości 1, 5 m w czasie do 30 sek.;  - z głębokości 7, 5 m w czasie do 60 sek. |  |
| 2.22.  2.22. | W przedziale autopompy muszą znajdować się, co najmniej następujące urządzenia kontrolno-sterownicze:  - urządzenia kontrolno-sterownicze autopompy;  - wskaźnik pracy silnika;  - manowakuometr;  - manometr niskiego i wysokiego ciśnienia;  - wskaźnik poziomu wody w zbiorniku samochodu;  - wskaźnik poziomu środka pianotwórczego w zbiorniku;  - regulator prędkości obrotowej silnika pojazdu;  - wyłącznik silnika pojazdu;  - kontrolka awarii silnika;  - kontrolka włączenia pompy;  - schemat układu wodno- pianowego oraz oznaczenie zaworów.  W kabinie kierowcy powinny znajdować się następujące urządzenia kontrolno-pomiarowe:  - manometr niskiego ciśnienia;  - manometr wysokiego ciśnienia;  - wskaźnik poziomu wody w zbiorniku;  - wskaźnik poziomu środka pianotwórczego w zbiorniku;  - kontrolka włączenia autopompy. |  |
| 2.23. | Zbiornik wody musi być wyposażony w dwie nasady zasilające 75 z zaworami kulowymi do napełniania z hydrantu, umiejscowione z tyłu pojazdu. Instalacja napełniania powinna  mieć konstrukcję zabezpieczającą przed swobodnym wypływem wody ze zbiornika oraz zawór zabezpieczający przed przepełnieniem zbiornika.  Instalacja wyposażona w automatyczny zawór zabezpieczający przed przepełnieniem zbiornika z możliwością przełączenia na pracę ręczną. Nasady zasilające zabezpieczone przed przedostawaniem się zanieczyszczeń stałych. |  |
| 2.24. | Autopompa musi być wyposażona w dozownik środka pianotwórczego zapewniający uzyskiwanie minimum stężeń 3% i 6% (tolerancja ± 0,5%) w pełnym zakresie wydajności pompy. |  |
| 2.25. | Wszystkie elementy układu wodno-pianowego muszą być odporne na korozję i działanie stosowanych środków pianotwórczych i modyfikatorów. |  |
| 2.26. | Konstrukcja układu wodno–pianowego musi umożliwiać jego całkowite odwodnienie przy użyciu, co najwyżej dwóch dodatkowych zaworów nie wliczając zaworów do spustu wody ze zbiornika. |  |
| 2.27. | Na wlocie ssawnym pompy musi być zamontowany element zabezpieczający przed przedostaniem się do pompy zanieczyszczeń stałych zarówno przy ssaniu ze zbiornika zewnętrznego jak i ze zbiornika własnego pojazdu, gwarantujący bezpieczną eksploatację pompy. |  |
| 2.28. | Z przodu pojazdu zamontowane zraszacze zasilane autopompą. Dwa zraszacze zamontowane przed przednią osią, dwa zraszacze po bokach pojazdu. Zraszacze powinny być tak ustawione, aby pole zraszania obejmowało pas przed kabiną o szerokości min.6 m oraz pasy po bokach pojazdu na całej jego długości. Instalacja powinna być wyposażona w zawory odcinające (jeden dla zraszaczy przed przednią osią, drugi dla zraszaczy bocznych, trzeci dla zraszaczy prawej strony pojazdu, czwarty dla zraszaczy lewej strony pojazdu) uruchamiane z kabiny kierowcy. Instalacja powinna być skonstruowana w taki sposób, aby jej odwodnienie było możliwe po otwarciu zaworów  odcinających. |  |
| 2.29. | Pojazd wyposażony w wysuwany maszt oświetleniowy z głowica z 4 (czterema) lub 2 (dwoma) reflektorami, wyposażonymi w lampy LED o mocy łącznej min 140W i strumieniu świetlnym min. 12 000 lumenów, zasilany z instalacji elektrycznej pojazdu napięciem 24V, wyposażone w soczewki zapewniające szerokie rozproszenie światła.  - wysokość rozłożonego masztu, mierzona od podłoża do oprawy reflektorów min. 4,5 metra;  - sterowanie masztem odbywa się z poziomu ziemi;  - złożenie masztu następuje bez konieczności ręcznego wspomagania;  - w kabinie znajduje się sygnalizacja o wysunięciu masztu;  - wymagana możliwość sterowania masztem na różnej wysokości wysuwu;  - wymagane bezprzewodowe sterowanie masztem, obrotem i pochyłem reflektorów oraz załączeniem oświetlenia dla każdego reflektora osobno (zasięg min. 50 m.). |  |
| 2.30. | Gwarancja:  - na podwozie – min. 36 miesięcy;  - na zabudowę pożarniczą – min. 36 miesięcy. |  |
| **3.** | **Wyposażenie** |  |
| 3.1. | Pojazd należy wyposażyć w:  - drabina aluminiowa strażacka D10W. |  |
| 3.2. | Na pojeździe należy zapewnić mocowania do przewożenia sprzętu, urządzeń  i wyposażenia wymienionego poniżej (załącznik do specyfikacji). |  |

Uwaga. Zgodnie z treścią art. 29 ust. 3 Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.) jeżeli w opisie przedmiotu zamówienia wskazane są konkretne rozwiązania techniczne, dopuszcza się stosowanie rozwiązań równoważnych, co do ich cech i parametrów, a wszystkie ewentualne nazwy firmowe urządzeń i wyrobów użyte w opisie przedmiotu zamówienia powinny być traktowane jako definicje standardowe, a nie konkretne nazwy firmowe urządzeń wyrobów zastosowanych w dokumentacji. Obowiązek udowodnienia równoważności leży po stronie wykonawcy.

Załącznik do specyfikacji

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Nazwa, rodzaj grupy wyposażenia ratowniczo – gaśniczego** | **Ilość** | **Rozmieszczenie** |
| **1.** | **Wyposażenie indywidualne i środki ochrony indywidualnej** | | |
| 1.1. | Aparat powietrzny, jedna buta z maską | 4 szt. | Kabina pasażerska |
| 1.2. | Butla zapasowa | 4 szt. |  |
| 1.3. | Spodnie pilarza + kask ochronny | 1 kpl |  |
| 1.4. | Buty gumowe strażackie | 6 par |  |
| 1.5. | Buty gumowe wysokie do brodzenia | 2 pary |  |
| 1.6. | Pas bojowy | 5 szt. |  |
| 1.7. | Szelki ratownicze | 3 szt. |  |
| **2.** | **Pompy** | | |
| 2.1. | Pompa pływająca NIAGARA | 1 szt. |  |
| 2.2. | Pompa szlamowa | 1 szt. |  |
| **3.** | **Armatura i osprzęt pożarniczy** | | |
| 3.1. | Wąż tłoczny W 75 | 8 szt. |  |
| 3.2. | Wąż tłoczny W 52 | 10 szt. |  |
| 3.3. | Wąż ssawny 110, dł. 240 mm | 3 szt. | Dach |
| 3.4. | Wąż ssawny 75 do pompy szlamowej | 1 szt. | Dach |
| 3.5. | Przełącznik 110/75 | 1 szt. |  |
| 3.6. | Przełącznik 75/52 | 2 szt. |  |
| 3.7. | Rozdzielacz | 1 szt. |  |
| 3.8. | Smok ssawny 110 | 1 szt. |  |
| 3.9. | Pływak z zatrzaśnikiem | 1 szt. |  |
| 3.10. | Kurtyna wodna | 1 szt. |  |
| 3.11. | Prądownica wodna 75 | 1 szt. |  |
| 3.12. | Prądownica typu turbo 75 | 1 szt. |  |
| 3.13. | Prądownica typu turbo 52 | 2 szt. |  |
| 3.14. | Prądownica pianowa PP2 | 2 szt. |  |
| 3.15. | Wytwornica pianowa WP2/75 | 1 szt. |  |
| 3.16. | Stojak hydrantowy | 1 szt. |  |
| 3.17. | Klucz do hydrantu podziemnego | 1 szt. |  |
| 3.18. | Klucz do hydrantu nadziemnego | 1 szt. |  |
| 3.19. | Klucz do łączników | 2 szt. |  |
| 3.20. | Klucz do pokryw studzienek | 2 szt. |  |
| 3.21. | Linka asekuracyjna do linii sawnej | 1 szt. |  |
| 3.22. | Mostek przejazdowy | 2 szt. |  |
| 3.23. | Siodełko wężowe | 1 szt. |  |
| **4.** | **Sprzęt ratowniczy** | | |
| 4.1. | Drabina D10W dwuprzęsłowa | 1 szt. | Dach |
| 4.2. | Linka strażacka ratownicza | 4 szt. |  |
| 4.3. | Zestaw narzędzi hydraulicznych | 1 kpl. |  |
| 4.4. | Piła łańcuchowa do drewna | 2 szt. |  |
| 4.5. | Piła do stali i betonu | 1 szt. |  |
| 4.6. | Wentylator oddymiający | 1 szt. |  |
| 4.7. | Topór strażacki ciężki | 1 szt. |  |
| 4.8. | Bosak ciężki | 2 szt. | Dach |
| 4.9. | Wielofunkcyjne narzędzie ratownicze Hooligan | 1 szt. |  |
| 4.10. | Nożyce do przecinania prętów | 1 szt. |  |
| 4.11. | Młot | 1 szt. |  |
| 4.12. | Siekiera duża | 1 szt. |  |
| 4.13. | Siekiera mała | 1 szt. |  |
| 4.14. | Łom duży | 1 szt. |  |
| 4.15. | Szpadel | 4 szt. | Dach-skrzynia |
| 4.16. | Widły | 4 szt. | Dach-skrzynia |
| 4.17. | Łopata | 4 szt. | Dach-skrzynia |
| 4.18. | Szczotka uliczna | 3 szt. | Dach-skrzynia |
| 4.19. | Rzutka ratownicza | 1 szt. |  |
| **5.** | **Podręczny sprzęt gaśniczy** | | |
| 5.1. | Gaśnica proszkowa 4kg | 2 szt. |  |
| 5.2. | Koc gaśniczy | 1 szt. |  |
| 5.3. | Tłumica | 4 szt. | Dach-skrzynia |
| 5.4. | Sito kominowe | 1 szt. |  |
| 5.5. | Zestaw kominiarski | 1 kpl. |  |
| **6.** | **Sorbenty i neutralizatory** | | |
| 6.1. | Sorbent wiadro + zapas | 1 szt |  |
| **7.** | **Sprzęt oświetleniowy, sygnalizacyjny i łączności** | | |
| 7.1. | Agregat prądotwórczy 3 kW | 1 szt. |  |
| 7.2. | Przedłużacz elektryczny 25 m | 2 szt. |  |
| 7.3. | Przenośny maszt oświetleniowy | 1 szt. |  |
| 7.4. | Lampa ostrzegawcza drogowa | 2 szt. |  |
| 7.5. | Taśma ostrzegawcza | 1 rolki |  |
| 7.6. | Pachołki drogowe | 6 szt. |  |
| 7.7. | Tarcza do kierowania ruchem (lizak) | 2 szt. |  |
| 7.8. | Radiotelefon przenośny | 4 szt. | Kabina |
| **8.** | **Sprzęt ratownictwa medycznego** | | |
| 8.1. | Zestaw R1 – torba, deska, szyny Kramera | 1kpl. |  |
| **9.** | **Sprzęt pomocniczy** | | |
| 9.1. | Karnister 5 litrowy | 2 szt. |  |
| 9.2. | Zbiornik na olej do pił | 1 szt. |  |
| 9.3. | Lina stalowa | 1 szt. | Dach-skrzynia |

Sposób rozmieszczenia sprzętu zostanie uzgodniony z Zamawiającym.

**Parametry nieokreślone w powyższej specyfikacji muszą być zgodne z Rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia  
20 czerwca 2007 r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia,   
a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. Nr. 143 poz. 1002).**

# Załącznik Nr 2

**OGÓLNE WARUNKI UMOWY**

zawarta w dniu …………… -2017 r. pomiędzy:

**Gminą Zbąszynek**, z siedzibą w Zbąszynku 66-210 przy ul. Rynek 1,

REGON: 970770557, NIP: 9271443487

reprezentowaną przez:

**Wiesława Czyczerskiego – Burmistrza Zbąszynka**

przy kontrasygnacie

**Anety Nawracała – Skarbnika Gminy Zbąszynek**

zwaną dalej **„Zamawiającym”,**

a

**…………………………………………**.

adres: ………………………………………………..

REGON: …………………………………. NIP: ……………………………….,

reprezentowana przez:

……………………………………………………………..

zwanym dalej Wykonawcą, w wyniku rozstrzygnięcia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie art. 39 ustawy Prawo zamówień publicznych z dnia 29 stycznia 2004 r. (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.) zawiera się umowę o następującej treści:

**§ 1.**

**PRZEDMIOT UMOWY**

1. Wykonawca zobowiązuje się przenieść własność na zamawiającego i wydać: średni samochód ratowniczo - gaśniczy …/marka, typ, model, itp./… o parametrach technicznych i warunkach minimalnych wyszczególnionych w załączniku nr 1 do SIWZ oraz dokumentami wymienionymi w §6 umowy, a zamawiający zobowiązuje się odebrać i zapłacić ustaloną w umowie cenę.
2. Szczegółowy opis przedmiotu umowy znajduje się w specyfikacją istotnych warunków zamówienia oraz ofercie wykonawcy i stanowi jej integralną treść.
3. Wykonawca, na wniosek zamawiającego, zobowiązuje się do pisemnego informowania go o postępach w pracach, ewentualnych problemach czy opóźnieniach w realizacji przedmiotu umowy.
4. Wykonawca wyda zamawiającemu przedmiot umowy z pełnymi zbiornikami paliwa i płynów eksploatacyjnych (dotyczy również sprzętu będącego na wyposażeniu samochodu).
5. Wszystkie przeglądy techniczne wymagane w warunkach gwarancji podwozia jak również zabudowy (usługa wraz z kosztami materiałów niezbędnych do wykonania przeglądów) wykonywane na koszt wykonawcy.

**§ 2.**

**CENA**

1. Wartość całkowita przedmiotu umowy wynosi brutto: .......... zł (słownie: ............... zł), w tym:
2. wartość netto przedmiotu umowy wynosi: ……………… zł,
3. wartość podatku VAT …..%.
4. Cena obejmuje wszelkie koszty wykonawcy związane z realizacją przedmiotu umowy.

**§ 3.**

**WARUNKI PŁATNOŚCI**

1. Płatność zrealizowana będzie w terminie do 30 dni od daty wpływu prawidłowo wystawionej faktury VAT do Sekretariatu Urzędu Miejskiego w Zbąszynku.
2. Podstawą wystawienia faktury przez wykonawcę będzie pozytywny protokół odbioru, o którym mowa w § 5 umowy.
3. Płatność zostanie dokonana przelewem na rachunek bankowy wykonawcy nr ……………………….. prowadzony przez ………………………………………….. .
4. Za datę płatności uznaje się datę obciążenia rachunku bankowego zamawiającego.
5. Zamawiający nie dopuszcza płatności w walutach obcych.

**§ 4.**

**TERMIN WYDANIA PRZEDMIOTU UMOWY**

1. Wykonawca zobowiązuje się wydać przedmiot umowy w terminie do dnia 15-12-2017 r. do godz. 12.00 w siedzibie Wykonawcy.
2. Termin realizacji umowy zostaje zachowany, jeżeli odbiór faktyczny odbędzie się w terminie, o którym mowa powyżej.
3. Potwierdzeniem wydania przedmiotu umowy w terminie, jest pozytywny protokół odbioru faktycznego, o którym mowa w § 5 ust. 4.
4. Termin rozpoczęcia realizacji określa się na ...... 2017 roku i odnosi się do najwcześniejszego możliwego terminu odbioru faktycznego przedmiotu umowy. Nie wyklucza natomiast możliwości wykonywania innych czynności przez zamawiającego, przewidzianych podczas realizacji zamówienia, a w szczególności inspekcji produkcyjnej, odbioru techniczno-jakościowego.
5. Zamawiający zastrzega sobie prawo do dokonania inspekcji produkcyjnej. Inspekcja odbędzie się w siedzibie wykonawcy i dokonana zostanie przez upoważnionych przedstawicieli Zamawiającego w ciągu minimum 1 dnia roboczego.
6. Wykonawca zawiadomi pisemnie zamawiającego o gotowości do przeprowadzenia inspekcji produkcyjnej, z co najmniej 7 dniowym wyprzedzeniem. zamawiający dopuszcza zawiadomienie w formie elektronicznej lub faksowej.
7. Z inspekcji produkcyjnej zostanie sporządzony protokół w 2 egzemplarzach, po 1 egzemplarzu dla wykonawcy i zamawiającego.
8. W trakcie realizacji zamówienia wykonawca udostępni zabudowę do uzgodnienia efektywnego i ergonomicznego rozmieszczenia sprzętu oraz uzgodni rodzaj i model sprzętu przewidziany przez zamawiającego do zamontowania na samochodzie.
9. Wykonawca zawiadomi Zamawiającego o terminie uzgodnień rozmieszczenia sprzętu z min. 7 dniowym wyprzedzeniem.
10. Z uzgodnień rozmieszczenia sprzętu zostanie sporządzony protokół w 2 egzemplarzach, po 1 egzemplarzu dla wykonawcy i zamawiającego.

**§ 5.**

**ODBIÓR PRZEDMIOTU UMOWY ORAZ SZKOLENIE**

1. Odbiór przedmiotu umowy odbędzie się w dwóch etapach:
2. Etap I - odbiór techniczno-jakościowy w siedzibie wykonawcy;
3. Etap II - odbiór faktyczny w siedzibie wykonawcy.
4. Odbioru techniczno-jakościowego dokona min. 3 osobowa komisja, w skład której będą wchodzili co najmniej 2 przedstawiciele zamawiającego w obecności co najmniej 1 przedstawiciela wykonawcy. Wykonawca zawiadomi pisemnie zamawiającego o gotowości do przeprowadzenia odbioru techniczno-jakościowego przedmiotu umowy z co najmniej 5-dniowym wyprzedzeniem. Zamawiający dopuszcza zawiadomienie w formie elektronicznej lub faksowej.
5. Protokół odbioru techniczno-jakościowego przedmiotu umowy zostanie sporządzony w 2 egzemplarzach, po 1 egzemplarzu dla wykonawcy i zamawiającego, oraz zostanie podpisany przez strony, każdy na prawach oryginału. Wykonawca jest zobowiązany do zapewnienia odpowiednich warunków umożliwiających dokonanie odbioru techniczno-jakościowego, w tym również stanowiska.
6. Odbiór faktyczny przedmiotu umowy odbędzie się w siedzibie wykonawcy po pozytywnym dokonaniu odbioru techniczno-jakościowego. Odbioru faktycznego przedmiotu umowy dokona co najmniej 2 osobowa komisja, w skład której będzie wchodził co najmniej 1 przedstawiciel zamawiającego w obecności co najmniej 1 przedstawiciela wykonawcy. Odbiór faktyczny przedmiotu umowy polegał będzie na sprawdzeniu stanu przedmiotu umowy i potwierdzeniu kompletności wyposażenia zgodnie ze stanem podczas odbioru techniczno-jakościowego. Protokół odbioru faktycznego umowy zostanie sporządzony w 2 egzemplarzach, każdy na prawach oryginału, po 1 egzemplarzu dla wykonawcy i zamawiającego, oraz zostanie podpisany przez przedstawicieli stron.
7. W przypadku stwierdzenia podczas odbioru techniczno-jakościowego lub faktycznego przedmiotu umowy usterek, wykonawca zobowiązuje się do ich niezwłocznego usunięcia lub wymiany przedmiotu umowy na wolny od usterek. W takim przypadku zamawiający może też wedle własnego uznania, jeśli uzna, że nie jest możliwe zapewnienie zgodności przedmiotu umowy z wymaganiami w niej określonymi, odstąpić od umowy z winy wykonawcy, naliczając przy tym karę umowną. Ustęp ten nie narusza postanowień dotyczących kar umownych i odstąpienia od umowy. W takim przypadku zostanie sporządzony protokół o stwierdzonych usterkach w 3 egzemplarzach, 2 egzemplarze dla zamawiającego 1 egzemplarz dla wykonawcy oraz zostanie podpisany przez przedstawicieli stron. Ustęp ten nie narusza postanowień dotyczących kar umownych i odstąpienia od umowy.
8. W przypadku, gdy wykonawca nie jest w stanie niezwłocznie usunąć usterek, o których mowa w ust. 5 odbiór techniczno-jakościowy zostaje przerwany. Po usunięciu usterek, dalszy tok postępowania zgodny z ust. 2.
9. Wykonawca lub jego przedstawiciele przeprowadzą na własny koszt szkolenie z obsługi przedmiotu umowy dla min. 2 max. 10 przedstawicieli zamawiającego w dniu odbioru faktycznego dostawy. Protokół z przeprowadzonego szkolenia wraz z wykazem osób przeszkolonych, zostanie sporządzony w 2 egzemplarzach, po 1 egzemplarzu dla wykonawcy i zamawiającego, oraz zostanie podpisany przez przedstawicieli stron.
10. Koszty dojazdu, zakwaterowania i wyżywienia przedstawicieli zamawiającego podczas inspekcji produkcyjnej, odbiorów techniczno-jakościowych oraz faktycznych i szkolenia obciążają wykonawcę.
11. Zamawiający zastrzega sobie prawo do pozostawienia przedmiotu umowy w siedzibie wykonawcy po zakończeniu odbioru faktycznego przedmiotu umowy na czas niezbędny do dokonania procedury rejestracji pojazdu. Wszelkie koszty związane z ewentualnym pozostawieniem przez zamawiającego przedmiotu umowy obciążają wykonawcę. W czasie pozostawania przedmiotu umowy w siedzibie wykonawcy ryzyko utraty lub uszkodzenia przedmiotu umowy spoczywa na wykonawcy. Na okoliczność pozostawienia przedmiotu umowy sporządzone będą protokoły pozostawienia w siedzibie wykonawcy oraz odbioru podpisane przez przedstawicieli zamawiającego i wykonawcy.
12. Wykonawca dokona na rzecz zamawiającego rejestracji przedmiotu umowy jako samochód specjalny pożarniczy na swój koszt.
13. Całkowity koszt oraz ryzyko dostawy przedmiotu umowy jest zawarty w cenie pojazdu i należy do wyłącznych obowiązków wykonawcy. W razie przeniesienia tych kosztów przez zamawiającego obciąży on nimi wykonawcę.

**§ 6.**

**DOKUMENTACJA TECHNICZNA**

Do przedmiotu umowy wykonawca zobowiązuje się dołączyć:

1. aktualne świadectwo homologacji - 1 egz.,
2. dowód rejestracyjny pojazdu - 1 egz.
3. karta pojazdu - 1 egz.
4. instrukcję obsługi i konserwacji pojazdu i sprzętu (wyposażenia) w języku polskim - po 2 egz.,
5. książkę gwarancyjną dla samochodu i/lub wyposażenia w języku polskim, z zapisami zgodnymi z postanowieniami niniejszej umowy - 1 szt.,
6. aktualne świadectwo dopuszczenia zgodne z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007 r. w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. nr 143, poz. 1002 z późn. zm.) - 1 szt. (ksero kopia poświadczona za zgodność z oryginałem) dla przedmiotu zamówienia (samochodu),
7. aktualne świadectwa dopuszczenia do stosowania w ochronie przeciwpożarowej zgodnie Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 20 czerwca 2007 r. W sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. nr 143, poz. 1002 z późn. zm.), dla dostarczonego z niniejszą dostawą sprzętu, jeżeli przedmiotowe świadectwa będą dla niego wymagane,
8. wykaz dostarczonego sprzętu (wyposażenia), stanowiącego wyposażenie samochodu, wykaz ilościowo - wartościowy (brutto) wyposażenia składającego się na samochód (niezbędnego do wprowadzenia na ewidencję majątkową).
9. wykaz adresów punktów serwisowych na terenie kraju.

**§ 7.**

**ZABEZPIECZENIE NALEŻYTEGO WYKONANIA UMOWY**

1. Wykonawca przed podpisaniem umowy wniósł zabezpieczenie należytego wykonania umowy w wysokości 5% całkowitej ceny ofertowej, co stanowi kwotę: …………… zł. (słownie: …………).
2. W trakcie realizacji umowy wykonawca może dokonać zmiany formy zabezpieczenia na jedną lub kilka form, o których mowa w art. 148 ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. - Prawo zamówień publicznych. Zmiana formy zabezpieczenia musi być dokonana z zachowaniem ciągłości zabezpieczenia i bez zmiany jego wysokości.
3. Zwrot 70% zabezpieczenia należytego wykonania umowy w kwocie …… zł. (słownie: ……) nastąpi w terminie 30 dni od daty odbioru przedmiotu umowy. Kwota pozostawiona na zabezpieczenia roszczeń z tytułu rękojmi za wady wynosi 30% wartości zabezpieczenia należytego wykonania umowy, tj.: ……………….. zł. (słownie: …………). Kwota ta zostanie zwrócona wykonawcy nie później niż w ciągu 15 dni po upływie okresu rękojmi.
4. Zamawiający jest uprawniony do skorzystania z kwoty zabezpieczenia należytego wykonania umowy, o którym mowa w pkt 1, w szczególności w przypadku, gdy wykonawca będąc zobowiązany do zapłaty kary umownej na podstawie umowy, nie zapłaci jej w terminie lub w ogóle odmówi jej zapłacenia.
5. W przypadku wniesienia zabezpieczenia wykonania umowy w formie innej niż pieniądzu wykonawca zobowiązany jest do przedstawienia/dostarczenia stosowanego dokumentu zabezpieczającego, którego ważność obowiązywania (wnoszenia roszczeń przez Zamawiającego) będzie wygasała odpowiednio 30 dni od dnia wyznaczonego na umowny termin odbiór przedmiotu zamówienia dla wartości 100% oraz 15 dni od dnia upływu okresu rękojmi dla wartości 30% zabezpieczenia.
6. /jeśli dotyczy/ Zabezpieczenie należytego wykonania umowy wniesione w pieniądzu zostanie zwrócone na konto wykonawcy …………………………………….. .

**§ 8.**

**GWARANCJA I SERWIS**

1. Wykonawca udziela zamawiającemu na przedmiot umowy ……. miesięcy gwarancji, liczony od daty odbioru potwierdzonego protokołem odbioru faktycznego.

Okres gwarancji liczy się od dnia pozytywnego protokolarnego przekazania przedmiotu umowy, o którym mowa w § 5 ust. 1 niniejszej umowy. Okres rękojmi za wady jest równy okresowi gwarancji udzielonej przez wykonawcę.

1. W okresie gwarancji wszystkie naprawy gwarancyjne przeprowadzone będą w siedzibie zamawiającego przez autoryzowany serwis wykonawcy i na koszt wykonawcy w ciągu 3 dni od daty otrzymania pisemnego zgłoszenia usterki. Do okresu naprawy nie wlicza się dni ustawowo wolnych od pracy. Przyjmuje się, że dni ustawowo wolne od pracy to dni określone w ustawie z dnia 18 stycznia 1951 r. o dniach wolnych od pracy (Dz. U. Nr 4, poz. 28 z późn. zm.). Strony dopuszczają zgłoszenie usterki w formie elektronicznej lub faksowej.
2. Nieprawidłowości, których z przyczyn niezależnych od wykonawcy nie da się usunąć w terminie określonym w ust. 2, wykonywane będą w terminie uzgodnionym z zamawiającym. W przypadku nie uzgodnienia terminu, o którym mowa powyżej ustala się termin 14 dni, liczony od chwili otrzymania zgłoszenia o nieprawidłowości.
3. Do okresu usunięcia nieprawidłowości nie wlicza się dni ustawowo wolnych od pracy. Przyjmuje się, że dni ustawowo wolne od pracy to dni określone w ustawie z dnia 18 stycznia 1951 r. o dniach wolnych od pracy (Dz. U. Nr 4, poz. 28 z późn. zm.). Strony dopuszczają zgłoszenie usterki w formie elektronicznej lub faksowej.
4. Okres gwarancji ulega przedłużeniu za cały okres od momentu zgłoszenia sprzętu do naprawy do momentu odbioru naprawionego sprzętu.
5. W przypadku zaistnienia w okresie gwarancji konieczności przemieszczenia przedmiotu niniejszej umowy w związku ze stwierdzeniem usterek, których nie można usunąć (wykonać) w siedzibie zamawiającego, przemieszczenie przedmiotu umowy celem naprawy i z powrotem do siedziby zamawiającego dokonuje się na koszt wykonawcy, w sposób i na warunkach określonych pomiędzy wykonawcą a zamawiającym. W przypadku braku porozumienia co do warunków niniejszego przemieszczenia sprzętu wykonawca dokona koniecznych napraw w siedzibie zamawiającego.
6. Po okresie gwarancji serwis może być prowadzony przez wykonawcę na podstawie indywidualnych zleceń zamawiającego.
7. Wykonawca gwarantuje dostawę części zamiennych do oferowanego pojazdu przez minimum 10 lat od daty zakończenia produkcji.
8. W przypadku bezskutecznego upływu terminu, o którym mowa w ust. 2 i 3 niniejszego paragrafu zamawiającemu przysługuje prawo zlecenie naprawy w wybranym przez siebie serwisie. W takim przypadku zamawiający wystawi wykonawcy notę obciążeniową równą kosztom poniesionym za naprawy przedmiotu umowy lub jego części przez inny podmiot, a wykonawca zobowiązuje się do jej uregulowania w terminie wskazanym przez zamawiającego. Ustęp ten nie narusza postanowień dotyczących kar umownych. W takim przypadku zamawiający nie traci gwarancji na przedmiot zamówienia.

**§ 9.**

**KARY UMOWNE**

1. Strony postanawiają, że obowiązującą je formą odszkodowania stanowią kary umowne.
2. Kary te będą naliczane w następujących wypadkach i wysokościach.

Wykonawca zapłaci zamawiającemu kary umowne:

* + 1. za opóźnienie w dostarczeniu dostawy w terminie, o którym mowa w § 4 ust. 1 w wysokości 0,2% jego ceny brutto, o której mowa w § 2 ust. 1 za każdy dzień opóźnienia, jednakże nie więcej niż 20% ceny przedmiotu umowy, na podstawie noty obciążającej wystawionej przez zamawiającego.
    2. za odstąpienie od umowy przez zamawiającego z winy wykonawcy w wysokości 20% ceny przedmiotu umowy, o której mowa w § 2 ust. 1 niniejszej umowy, na podstawie noty obciążającej wystawionej przez zamawiającego.
    3. za opóźnienie w usunięciu wad stwierdzonych przy odbiorze, w terminach określonych w § 5 ust. 5 lub/i w okresie gwarancji i rękojmi w terminach określonych § 8 ust. 2 i 3 w wysokości 0,2% ceny brutto przedmiotu umowy, o której mowa w § 2 ust. 1 niniejszej umowy za każdy dzień opóźnienia liczonej od dnia wyznaczonego na usunięcie wad, na podstawie noty obciążającej wystawionej przez zamawiającego.
    4. za opóźnienie w przeprowadzeniu szkolenia, o którym mowa w § 5 ust. 7 w wysokości 0,2% ceny brutto przedmiotu umowy, o której mowa w § 2 ust. 1 niniejszej umowy za każdy dzień opóźnienia, na podstawie noty obciążającej wystawionej przez zamawiającego.
    5. za odstąpienie przez wykonawcę od wykonania umowy w wysokości 20% ceny przedmiotu umowy, o której mowa w § 2 ust. 1 niniejszej umowy, na podstawie noty obciążającej wystawionej przez zamawiającego.

1. Zamawiającemu przysługuje prawo odstąpienia od umowy, jeżeli wystąpi opóźnienie w dostarczeniu przedmiotu zamówienia powyżej 7 dni kalendarzowych od wyznaczonego terminu realizacji dostawy, o którym mowa w § 4 ust. 1 niniejszej umowy. W powyższym przypadku wykonawcy nie przysługuje roszczenie odszkodowawcze w wyniku poniesionej szkody. W takim przypadku zamawiający naliczy kary umowne o których mowa w § 9 ust. 2 pkt b).
2. Zamawiający zastrzega sobie prawo do dochodzenia odszkodowania uzupełniającego przenoszącego wysokość kar umownych do wysokości rzeczywiście poniesionej szkody.
3. Utrata przez wykonawcę zabezpieczenia z przyczyn określonych w § 7 pkt 4 umowy nie wyklucza uprawnienia zamawiającego do naliczenia kar umownych, o których mowa w § 9 niniejszej umowy.
4. W przypadku rozwiązania umowy za wspólnym porozumieniem, strony zobowiązane są do skwitowania na piśmie wykonywania wzajemnych obowiązków z umowy do dnia jej rozwiązania

**§ 10.**

**ROZSTRZYGANIE SPORÓW I OBOWIĄZUJĄCE PRAWO**

1. Strony umowy zgodnie oświadczają, że w przypadku powstania sporu na tle realizacji niniejszej umowy poddają się rozstrzygnięciu sporu przez Sąd właściwy dla siedziby zamawiającego.
2. W sprawach nieobjętych umową będą miały zastosowanie przepisy polskiego kodeksu cywilnego z wyłączeniem uprawnienia z art. 509 K.C. oraz ustawy Prawo zamówień publicznych.

**§ 11.**

**POSTANOWIENIA KOŃCOWE**

1. Umowa wchodzi w życie z dniem jej podpisania przez obie strony.
2. Zamawiający dopuszcza możliwość dokonania zmiany istotnych postanowień zawartej umowy, w stosunku do treści oferty, w zakresie:
3. W przypadku obiektywnej niemożności zapewnienia wyposażenia pojazdu odpowiadającego wymogom zawartym w załącznikach do umowy z powodu zakończenia produkcji lub niedostępności na rynku elementów wyposażenia po zawarciu umowy - dopuszcza się zmianę umowy w zakresie rodzaju, typu lub modelu wyposażenia pojazdu, pod warunkiem, że nowe wyposażenie będzie odpowiadało pod względem funkcjonalności wyposażeniu pierwotnemu, a jego parametry pozostaną niezmienione lub będą lepsze od pierwotnego.
4. W przypadku zaproponowania przez wykonawcę szczególnie uzasadnionej pod względem funkcjonalności, sprawności lub przeznaczenia albo wyposażenia przedmiotu umowy, zmiany rozwiązań konstrukcyjnych przedmiotu umowy w stosunku do koncepcji przedstawionej w ofercie - dopuszcza się zmianę umowy w zakresie zawartych w załącznikach do umowy rozwiązań konstrukcyjnych.
5. W przypadku zmian korzystnych dla zamawiającego dopuszczalna jest zmiana umowy w zakresie obniżenia ceny lub wymogów zawartych w załącznikach do umowy.
6. W przypadku konieczności zapewnienia koordynacji dostawy przedmiotu umowy oraz innych umów zawartych przez zamawiającego - dopuszczalna jest zmiana umowy w zakresie zmiany miejsca przeprowadzenia miejsca odbioru przedmiotu umowy oraz miejsca szkolenia przedstawicieli zamawiającego.
7. W przypadku zmiany przepisów prawa - dopuszczalna jest tak zmiana umowy, która umożliwi dostosowanie postanowień niniejszej umowy lub przedmiotów umowy i jego wyposażenia do nowych przepisów prawa.
8. Niedopuszczalna jest taka zmiana umowy, której konsekwencją będzie zwiększenie ceny przedmiotu umowy.
9. W przypadku propozycji zmiany umowy pochodzącej od wykonawcy, zamawiający podejmie decyzje w zakresie zmiany umowy mającej na uwadze okoliczności czy zmiany proponowane przez wykonawcę odpowiadają jego potrzebom oraz wymogom dotyczącym wydatkowania środków publicznych zgodnie z przepisami prawa, w szczególności w zakresie wydatkowania ich w określonym roku budżetowym.
10. Terminu realizacji przedmiotu zamówienia - gdy zaistnieje okoliczności mające wpływ na prawidłową realizację umowy (w szczególności jeżeli zmiana terminu realizacji będzie zmianą korzystną dla zamawiającego lub zagrożone byłoby terminowe realizowanie płatności z powodu ograniczonych zasileń budżetowych otrzymanych od dysponentów nadrzędnych, lub w przypadku zaistnienia siły wyższej itp.).
11. Dopuszczalne są zmiany umowy polegające na zmianie danych wykonawcy bez zmian samego wykonawcy (np. zmiana siedziby, adresu, nazwy itp.);
12. Dopuszczalne są zmiana do umowy w sytuacji, których nie można było przewidzieć w chwili zawarcia niniejszej umowy i mających charakter zmian nieistotnych tj. nieodnoszących się do warunków, które gdyby zostały ujęte w ramach pierwotnej procedury udzielania zamówienia, umożliwiłyby dopuszczenie innej oferty niż ta, która została pierwotnie dopuszczona;
13. Zmiana postanowień zawartej umowy wymaga, pod rygorem nieważności, zachowania formy pisemnej, chyba, że przepisy odrębne wymagają formy szczególnej.
14. Zmiana umowy na wniosek wykonawcy wymaga wykazania okoliczności uprawniających do dokonania tej zmiany.
15. Zamawiający zastrzega sobie prawo odstąpienia od umowy w przypadku, gdy zmiany treści umowy wymagałyby zmiany treści oferty złożonej przez wykonawcę.
16. Zmiany umowy, o których mowa w pkt 2 muszą być dokonywane zachowaniem przepisu art. 140 ust. 3 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.) stanowiącego, że umowa jest nieważna w części wykraczającej poza określenie przedmiotu zamówienia zawarte w specyfikacji istotnych warunków zamówienia.
17. Umowę sporządzono w 4 jednobrzmiących egzemplarzach w języku polskim, jeden egzemplarz dla wykonawcy oraz 3 egzemplarze dla zamawiającego.

**Załączniki:**

- Specyfikacja Istotnych Warunków Zamówienia

- Oferta wykonawcy z dnia …-…-2017 r.

**ZAMAWIAJĄCY: WYKONAWCA:**

# Załącznik Nr 3

.....................................................

pieczęć wykonawcy .................................., dnia ........................

**- STRESZCZENIE OFERTY -**

Pełna nazwa:

Adres:

Kod: Miejscowość:

Województwo:

Telefon: Fax:

E-mail: Internet http://

W zależności od podmiotu:

KRS / CEiDG\*: NIP / PESEL\*: REGON

Przedsiębiorstwo małe lub średnie: TAK / NIE \*.

**\* niewłaściwe skreślić**

Wadium wniesione w formie pieniądza należy zwrócić na konto nr:

…………………………………………………………………………………………………………………………………………….

oferujemy dostawę średniego samochodu ratowniczo z napędem 4x4 zgodną z opisem przedmiotu zamówienia określonym w rozdziale I i w załączniku nr 1 siwz oraz w załącznikach do oferty.

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Asortyment** | Ilość | **Wartość brutto** |
| **a** | **b** | **c** | **d** |
| **1.** | **Średni samochód ratowniczo – gaśniczego**  **……………………………..……………………..…….….**  **/marka, model, typ, itp./** | **1 szt.** |  |
| **Wartość słownie (brutto):** ........................................................................................................  .................................................................................................................................................... | | | |

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Lp.** | **NAzwa ParametrU** | **Wielkość Parametru oferowanego pojazdu** |
| **a** | **b** | **c** |
| 1. | **Pojemność zbiornika na wodę** | **…………… L** |
| 2. | **Moc silnika** | **…............ KM** |
| 3. | **Zużycie energii** /wielkości zużycia paliwa w cyklu łączonym (wartość uśredniona)/ | **…............ MJ/km** |
| 4. | **Emisja dwutlenku węgla** /wielkość emisji dwutlenku węgla w cyklu łączonym (wartość uśredniona)/ | **…............ g/km** |
| 5. | **Emisja pozostałych zanieczyszczeń** /łączna wielkość emisji tlenków azotu, cząstek stałych i węglowodorów niemetanowych/ | **…............ g/km** |

................................................................................

/czytelny podpis imieniem i nazwiskiem lub pieczęć imienna i podpis upoważnionego przedstawiciela wykonawcy/

Oświadczamy, że zapoznaliśmy się ze specyfikacją istotnych warunków zamówienia i nie wnosimy zastrzeżeń oraz zdobyliśmy konieczne informacje, potrzebne do właściwego wykonania zamówienia.

Oświadczamy, że zamówienie wykonamy w terminach wskazanych w SIWZ.

Oświadczam, że zamówienie wykonamy zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa, normami i normatywami.

Oświadczamy, że zapoznaliśmy się z ogólnymi warunkami umowy i akceptujemy je w całości.

Oświadczamy, że uważamy się za związanych niniejszą ofertą przez czas wskazany w SIWZ.

Oświadczamy, że spełniamy wszystkie warunki określone w SIWZ oraz złożyliśmy wszystkie wymagane dokumenty potwierdzające spełnienie tych warunków.

Oświadczamy, że w cenie oferty zostały uwzględnione wszystkie koszty wykonania zamówienia i realizacji przyszłego świadczenia umownego.

Oświadczamy, że w przypadku przyznania nam zamówienia zobowiązujemy się do podpisania umowy w siedzibie zamawiającego w terminie przez niego wyznaczonym oraz do wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy w wysokości wskazanej w SIWZ.

Termin zapłaty faktury po dostawie i odbiorze faktycznym przedmiotu dostawy wynosić będzie 30 dni od daty doręczenia zamawiającemu.

**Załącznikami do oferty są:**

Streszczenie oferty str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

str. .........

Oferta została złożona na .................. kolejno ponumerowanych i podpisanych (parafowanych) przez osoby upoważnione stronach.

................................................................................

/czytelny podpis imieniem i nazwiskiem lub pieczęć imienna i podpis upoważnionego przedstawiciela wykonawcy/

# Załącznik Nr 4

**ZESTAWIENIE PARAMETRÓW TECHNICZNYCH**

**Średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego**

**………………………………………………………………………..…………………**

**/marka, model, typ, itp./**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **L.p.** | **Wyszczególnienie** | **Wypełnia wykonawca potwierdzając spełnienie min. warunków zamawiającego** |
| **1** | **Podwozie z kabiną** |  |
| 1.1. | Pojazd zabudowany i wyposażony musi spełniać wymagania polskich przepisów o ruchu drogowym z uwzględnieniem wymagań dotyczących pojazdów uprzywilejowanych zgodnie z:  - Ustawa „Prawo o ruchu drogowym ( Dz. U. z 2017 r. poz.1260);  - Rozporządzenie Ministra Infrastruktury z dnia 31 grudnia 2002 r. w sprawie warunków technicznych pojazdów oraz zakresu ich niezbędnego wyposażenia (Dz. U. Nr 32 z 2003 r., poz. 262 z pźn. zm.);  - Rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z dnia 27 kwietnia 2010 r. zmieniająca rozporządzenie w sprawie wykazu wyrobów służących zapewnieniu bezpieczeństwa publicznego lub ochronie zdrowia i życia oraz mienia, a także zasad wydawania dopuszczenia tych wyrobów do użytkowania (Dz. U. Nr 85 z 2010 r., poz. 553);  - Spełnia wymagania ogólne i szczegółowe przewidziane dla średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego – KG PSP CNBOP czerwiec 2002 r.;  - Posiada oznakowanie zgodne z załącznikiem nr 14, do rozkazu KG PSP z dnia 26 lipca 2002 r.  Podwozie pojazdu musi posiadać świadectwo homologacji wydane przez właściwego Ministra. W przypadku, gdy przekroczone zostały warunki zabudowy określone przez producenta podwozia wymagane jest świadectwo homologacji całego pojazdu oraz zgoda producenta podwozia na wykonanie zabudowy. Urządzenia i podzespoły zamontowane w pojeździe powinny spełniać wymagania odrębnych przepisów krajowych i/lub międzynarodowych. |  |
| 1.2. | Samochód – fabrycznie nowy. Podać producenta i typ podwozia. |  |
| 1.3. | Podwozie samochodu z napędem 4x4 z kabiną załogową 6 osobową. Masa całkowita samochodu gotowego do akcji ratowniczo-gaśniczej (pojazdu z załogą, pełnymi zbiornikami, zabudową i wyposażeniem) nie może przekraczać 16 000 kg. Dopuszczalna masa całkowita podana w świadectwie homologacji może przekroczyć 16 000 kg. |  |
| 1.4. | Bilans masowy pojazdu z wyszczególnieniem na:  - masę całkowitą pojazdu z załogą, pełnymi zbiornikami i wyposażeniem;  - masę własną pojazdu;  - masę wyposażenia (min. 800 kg);  - nacisk na oś przednią;  - nacisk na oś tylną;  - obciążenie strony lewej pojazdu;  - obciążenie strony prawej pojazdu;  - rezerwa masy (liczoną, jako różnicę pomiędzy dopuszczalną masą całkowitą określoną w dokumentach umożliwiających rejestrację pojazdu tj. karta pojazdu, wyciąg ze świadectwa homologacji pkt. 50) a maksymalną masą rzeczywistą pojazdu, nie powinna być mniejsza niż 3%. |  |
| 1.5. | Wyposażenie w urządzenie sygnalizacyjno-ostrzegawcze, akustyczne i świetlne oraz generator o mocy min. 200W i dwa głośniki. Urządzenie akustyczne powinno posiadać możliwość podawania komunikatów słownych. Światła pulsacyjne wykonane w technologii LED niebieskie stroboskopowe na dachu kabiny min. 2 szt. i jedna z tyłu:  - dodatkowo 2 lampy sygnalizacyjne niebieska stroboskopowa z przodu pojazdu;  - dodatkowo lampa sygnalizacyjna stroboskopowa z tyłu pojazdu;  - dodatkowo zamontowana z tyłu pojazdu fala świetlna w kolorze pomarańczowym załączana z przedziału autopompy i kabiny kierowcy. |  |
| 1.6. | W przedziale autopompy dodatkowe urządzenie (manipulator) współpracujący z radiotelefonem przewoźnym, umożliwiającym prowadzenie korespondencji, wyposażony w wyłącznik, zabezpieczony przed wilgocią. |  |
| 1.7. | Podwozie samochodu z silnikiem o zapłonie samoczynnym, spełniającym wymogi odnośnie czystości spalin zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami, nie mniej niż EURO-5. Silnik o mocy nie mniejszej niż 280 KM. |  |
| 1.8. | Maksymalna wysokość całkowita pojazdu max. 3200 mm.  Maksymalna wysokość górnej krawędzi najwyższych poziomów półki w położeniu roboczym lub szuflady nie może przekraczać 1800 mm od poziomu obsługi. Pojazd winien posiadać podesty robocze rozmieszczone na całej długości nadwozia pożarniczego w tym przy nadkolu kół tylnych, umożliwiające łatwy dostęp do sprzętu. Wysunięcie podestów musi byś sygnalizowane w kabinie kierowcy. Wytrzymałość pojedynczego podestu roboczego min. 200 kg.   * Sprzęt musi być rozmieszczony grupowo w zależności od przeznaczenia z zachowaniem warunków ergonomii. Szczegółowe rozmieszczenie i zamocowanie sprzętu podanego poniżej zostanie podane w trakcie realizacji zamówienia. |  |
| 1.9. | Napęd 4x4 z możliwością przekazania napędu na wszystkie koła i blokowania mechanizmów różnicowych między kołowych i między mostowych. Przekładnia rozdzielcza z przełożeniem terenowym i szosowym. |  |
| 1.10.  1.10. | Kabina czterodrzwiowa, jednomodułowa, zawieszona na poduszkach pneumatycznych z systemem samopoziomującym, zapewniająca dostęp do silnika, w układzie 1+1+4 (siedzenia przodem do kierunku jazdy).  Kabina wyposażona w:  - kamerą cofania;  - indywidualne oświetlenie nad siedzeniem dowódcy;  - schowek pod siedzeniami w tylnej części kabiny;  - niezależny układ ogrzewania i wentylacji, umożliwiający ogrzewanie kabiny przy wyłączonym silniku;  - reflektor ręczny (szperacz) do oświetlenia numerów budynków;  - fotel kierowcy z zawieszeniem pneumatycznym i regulacją obciążenia, wysokości, odległości i pochylenia oparcia;  - fotele wyposażone w dwupunktowe bezwładnościowe pasy bezpieczeństwa oraz zagłówki;  - cztery fotele dla załogi siedzącej w tylnym przedziale kabiny;  - siedzenia powinny być pokryte materiałem łatwym w utrzymaniu czystości, nienasiąkliwym, odpornym na ścieranie i antypoślizgowe;  - przednia szyba warstwowa (klejona), a pozostałe szyby wykonane przynajmniej ze szkła bezodpryskowego;  - kabina włącznie ze stopniem (-ami) do kabiny powinna być automatycznie oświetlona po otwarciu drzwi;  - drzwi kabiny zamykane kluczem, wszystkie zamki otwierane tym samym kluczem;  - elektrycznie sterowane i podgrzewane lusterka zewnętrzne;  - przysłona przeciwsłoneczna zewnętrzna;  - integralny układ prostowniczy do ładowania akumulatorów z zewnętrznego źródła zasilania o napięciu 230 V oraz sprężonego powietrza do uzupełniania układu pneumatycznego samochodu z sieci stacjonarnej, z automatycznym odłączeniem się w momencie uruchomienia pojazdu, umieszczone po lewej stronie (w kabinie kierowcy sygnalizacja świetlna i dźwiękowa podłączenia w/w źródeł), wykonanie przedłużaczy - wtyczka z przewodem elektrycznym i pneumatycznym o długości min. 4 m;  - ładowarko-prostownik zamontowany na samochodzie;  - kabina wyposażona w radioodtwarzacz CD z głośnikami. |  |
| 1.11. | Instalacja elektryczna jednoprzewodowa 24V, z biegunem na masie lub dwuprzewodowa w przypadku zabudowy z tworzywa sztucznego. Moc alternatora i pojemność akumulatorów musi zapewniać pełne zaopatrzenie na energię elektryczną przy jej max. obciążeniu. |  |
| 1.12. | Samochód musi być wyposażony w główny wyłącznik prądu, który powinien znajdować się w kabinie w zasięgu kierowcy. |  |
| 1.13. | * Pojazd powinien być oznakowany numerami operacyjnymi zgodnie z Zarządzeniem nr 13 komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej z dnia 27 grudnia 2012 r. w sprawie gospodarki transportowej w jednostkach organizacyjnych Państwowej Straży Pożarnej. Numer operacyjny zostanie podany w trakcie realizacji zadania. |  |
| 1.14. | W kabinie kierowcy ma być podłączony radiotelefon przewoźny spełniający wymagania MSWiA, dopuszczony do stosowania w sieci PSP w zakresie działania KP PSP Świebodzin, nie mniej niż 250 kanałów (klasy co najmniej Motorola GM 360 cyfrowo - analogowy). W kabinie kierowcy 4 radiotelefony nasobne z podłączonymi ładowarkami, min. 255 kanałów do pracy w sieci KP PSP Świebodzin (klasy co najmniej Motorola GP 360 cyfrowo - analogowy). |  |
| 1.15. | Prześwit pojazdu:  - pod osiami  - poza osiami |  |
| 1.16. | Kąt natarcia |  |
| 1.17. | Kąt zejścia |  |
| 1.18. | * Największa obrysowa średnica zawracania |  |
| 1.19. | Kolorystyka:  - nadwozie – czerwony RAL 3000;  - błotniki i zderzaki – białe;  - elementy podwozia – czarne lub ciemnoszare. |  |
| 1.20. | Instalacja pneumatyczna pojazdu zapieniająca możliwość wyjazdu w ciągu 60 s, od chwili uruchomienia silnika. Po 12 godzinnym postoju możliwość wyjazdu samochodem bez konieczności uzupełniania zbiornika powietrza. |  |
| 1.21. | Wylot spalin nie może być skierowany na stanowiska obsługi poszczególnych urządzeń pojazdu oraz stwarzać zagrożenie oparzeniem podczas normalnej pracy załogi. Wylot spalin umieszczony z lewej strony. Wlot filtra powietrza usytuowany w górnej części kabiny. |  |
| 1.22. | Wszelkie funkcje wszystkich układów i urządzeń pojazdu muszą pracować bez zakłóceń w przedziale temperatur od -30 do + 45°C. |  |
| 1.23. | Podstawowa obsługa silnika musi być możliwa bez konieczności podnoszenia kabiny. |  |
| 1.24. | Silnik pojazdu musi być przystosowany do pracy ciągłej przez min. 4 godziny w czasie, której nie będzie konieczności uzupełniania: paliwa, cieczy chłodzącej, oleju oraz nie wystąpi przekraczanie dopuszczalnych parametrów pracy określonych przez producenta. Silnik powinien spełniać obecnie obowiązujące normy czystości spalin min. Euro 5. |  |
| 1.25. | Pojemność zbiornika paliwa powinna zapewniać możliwość przejechania min. 300 km bez potrzeby tankowania lub 4 godzinnej pracy na postoju. |  |
| 1.26. | Pojazd wyposażony w ABS. |  |
| 1.27. | Ogumienie uniwersalne z bieżnikiem szosowo-terenowym dostosowanym do różnych warunków atmosferycznych. |  |
| 1.28. | Na wyposażeniu pojazdu pełnowymiarowe koło zapasowe, zamontowane dopuszcza się pod podwoziem z mechanizmem umożliwiającym opuszczenie do poziomu gruntu. |  |
| 1.29. | Pojazd musi być wyposażony we wciągarkę o napędzie elektrycznym i sile uciągu min. 7t z liną o długości, co najmniej 25 m wychodzącą z przodu pojazdu. Wciągarka zabezpieczona wodoodpornym pokrowcem. |  |
| 1.30. | Pojazd wyposażony w:  - klucz do kół;  - podnośnik hydrauliczny odpowiedni dla zamawianego samochodu;  - zestaw do pompowania kół;  - klin pod koła;  - trójkąt ostrzegawczy;  - apteczkę;  - gaśnicę proszkową. |  |
| 1.31. | Pojazd wyposażony w zaczep służący do holowania przyczep o dop. masie całkowitej min. 3,5 t. Gniazdo elektryczne i pneumatyczne do połączenia zasilania przyczepy. |  |
| **2.** | **Zabudowa pożarnicza:** |  |
| 2.1. | Zabudowa musi być wykonana w całości z materiałów odpornych na korozję lub trwale zabezpieczona antykorozyjnie. |  |
| 2.2. | Dach zabudowy w formie podestu roboczego, w wykonaniu antypoślizgowym. Na dachu zamontowana prowadnica – mocowania drabiny D10W z prowadnicą przystosowaną do wymiarów szerszego przęsła oraz 2 skrzynie na podręczny sprzęt gaśniczy i burzący.  Skrzynie nierdzewne i wodoszczelne. Umiejscowienie i wymiary skrzyń podane zostaną w trakcie realizacji zamówienia podczas odbioru pojazdu bazowego. |  |
| 2.3. | |  | | --- | | Powierzchnie platform, podestów roboczych oraz podłogi kabiny w wykonaniu antypoślizgowym. | |  |
| 2.4. | Drabina do wejścia na dach musi być wykonana z materiałów nierdzewnych, powierzchnia stopni wykonane w metodzie antypoślizgowej. |  |
| 2.5. | |  | | --- | | Skrytki na sprzęt i wyposażenie zamykane żaluzjami wodo i pyłoszczelnymi wspomaganymi systemem sprężynowym, wykonane z materiałów odpornych na korozję, wyposażone w zamki zamykane na klucz, jeden klucz powinien pasować do wszystkich zamków. Wymagane dodatkowe zabezpieczenie przed samoczynnym otwieraniem skrytek. Dostęp do sprzętu z zachowaniem wymagań ergonomii. Zamknięcia żaluzji typu rurkowego. Skrytki wyposażone w min. 4 wysuwane lub obrotowe szuflady na sprzęt ratowniczy. | |  |
| 2.6. | Skrytki na sprzęt i przedział autopompy muszą być wyposażone w oświetlenie LED(główny wyłącznik oświetlenia skrytek powinien być zainstalowany w kabinie kierowcy). |  |
| 2.7. | Kabina kierowcy powinna być wyposażona w sygnalizację świetlną otwarcia skrytek oraz podestów, która powinna znajdować się w kabinie kierowcy. Oświetlenie całej powierzchni skrytek wykonane w technologii LED włączane automatycznie po otwarciu drzwi skrytki. |  |
| 2.8. | Pojazd powinien posiadać oświetlenie pola pracy wokół samochodu. Oświetlenie to powinno być umieszczone w zabudowie oraz zabezpieczone przed uszkodzeniem. Włącznik oświetlenia w kabinie kierowcy. Oświetlenie składające się z lamp bocznych typu LED do oświetlenia dalszego pola pracy wbudowane w balustrady boczne min 3 szt. na stronę. |  |
| 2.9. | |  | | --- | | Szuflady, podesty i wysuwane tace muszą się automatycznie blokować w pozycji zamkniętej oraz całkowicie otwartej oraz posiadać zabezpieczenie przed całkowitym wyciągnięciem (wypadnięcie z prowadnic). Półki sprzętowe z możliwością regulacji położenia (ustawienia) wysokości półek. | |  |
| 2.10. | Szuflady, podesty i tace oraz inne elementy pojazdu wystające w pozycji otwartej powyżej 250 mm poza obrys pojazdu muszą posiadać oznakowanie ostrzegawcze. |  |
| 2.11. | Uchwyty, klamki wszystkich urządzeń samochodu, drzwi żaluzjowych, szuflad, podestów, tac, muszą być tak skonstruowane, aby umożliwiały ich obsługę w rękawicach. |  |
| 2.12. | Konstrukcja skrytek zapewniająca odprowadzenie wody z ich wnętrza. |  |
| 2.13. | Zbiornik wody wykonany z materiałów odpornych na korozję (stal nierdzewna, kompozyt itp.). Zbiornik musi być wyposażony w oprzyrządowanie umożliwiające jego bezpieczną eksploatację, z układem zabezpieczającym przed wypływem wody w czasie jazdy. Zbiornik powinien być wyposażony w falochrony i szybko otwierany właz rewizyjny, umożliwiający swobodny dostęp do wnętrza zbiornika. |  |
| 2.14. | Zbiornik środka pianotwórczego wykonany z materiałów kompozytowych odpornych na działanie dopuszczonych do stosowania środków pianotwórczych i modyfikatorów. Napełnianie zbiornika środkiem pianotwórczym powinno być możliwe z poziomu terenu i dachu pojazdu. |  |
| 2.15. | Autopompa zlokalizowana z tyłu pojazdu w obudowanym przedziale, zamykanym drzwiami żaluzjowymi. Przedział autopompy ogrzewany niezależnie od pracy silnika urządzeniem, tego samego producenta jak w kabinie kierowcy, zabezpieczającym układ wodny i pianowy przed zamarznięciem w temperaturze do -30C. |  |
| 2.16. | Autopompa dwuzakresowa ze stopniem wysokiego ciśnienia. |  |
| 2.17. | Działko wodno-pianowe z nakładka do piany ciężkiej o regulowanej wydajności umieszczone na dachu pojazdu, zawór odcinający zamontowany w przedziale autopompy z możliwością sterowania przy działku. |  |
| 2.18. | Samochód musi być wyposażony w linię szybkiego natarcia o długości węża minimum 60 m na zwijadle, zakończoną prądownicą wodno-pianową o regulowanej wydajności z prądem zwartym i rozproszonym. Sterowanie odwodnieniem linii szybkiego natarcia z przedziału autopompy lub przedziału szybkiego natarcia. Linia szybkiego natarcia musi umożliwiać podawanie środka gaśniczego niezależnie od stopnia rozwinięcia węża. Zwijadło wyposażone w regulowany hamulec bębna oraz napęd mechaniczny i elektryczny. |  |
| 2.19. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody do zbiornika samochodu. |  |
| 2.20. | Autopompa musi umożliwiać podanie wody i wodnego roztworu środka pianotwórczego do minimum:  - dwóch nasad tłocznych 75 umiejscowionych wewnątrz zabudowy, z tyłu pojazdu po jednej z każdej strony;  - linii szybkiego natarcia;  - działka wodno–pianowego;  - instalacji zraszaczowej. |  |
| 2.21. | Autopompa musi być wyposażona w urządzenie odpowietrzające umożliwiające zassanie wody:  - z głębokości 1, 5 m w czasie do 30 sek;  - z głębokości 7, 5 m w czasie do 60 sek. |  |
| 2.22.  2.22. | W przedziale autopompy muszą znajdować się, co najmniej następujące urządzenia kontrolno-sterownicze:  - urządzenia kontrolno-sterownicze autopompy;  - wskaźnik pracy silnika;  - manowakuometr;  - manometr niskiego i wysokiego ciśnienia;  - wskaźnik poziomu wody w zbiorniku samochodu;  - wskaźnik poziomu środka pianotwórczego w zbiorniku;  - regulator prędkości obrotowej silnika pojazdu;  - wyłącznik silnika pojazdu;  - kontrolka awarii silnika;  - kontrolka włączenia pompy;  - schemat układu wodno- pianowego oraz oznaczenie zaworów.  W kabinie kierowcy powinny znajdować się następujące urządzenia kontrolno-pomiarowe:  - manometr niskiego ciśnienia;  - manometr wysokiego ciśnienia;  - wskaźnik poziomu wody w zbiorniku;  - wskaźnik poziomu środka pianotwórczego w zbiorniku;  - kontrolka włączenia autopompy. |  |
| 2.23. | Zbiornik wody musi być wyposażony w dwie nasady zasilające 75 z zaworami kulowymi do napełniania z hydrantu, umiejscowione z tyłu pojazdu. Instalacja napełniania powinna  mieć konstrukcję zabezpieczającą przed swobodnym wypływem wody ze zbiornika oraz zawór zabezpieczający przed przepełnieniem zbiornika.  Instalacja wyposażona w automatyczny zawór zabezpieczający przed przepełnieniem zbiornika z możliwością przełączenia na pracę ręczną. Nasady zasilające zabezpieczone przed przedostawaniem się zanieczyszczeń stałych. |  |
| 2.24. | Autopompa musi być wyposażona w dozownik środka pianotwórczego zapewniający uzyskiwanie minimum stężeń 3% i 6% (tolerancja ± 0,5%) w pełnym zakresie wydajności pompy. |  |
| 2.25. | Wszystkie elementy układu wodno-pianowego muszą być odporne na korozję i działanie stosowanych środków pianotwórczych i modyfikatorów. |  |
| 2.26. | Konstrukcja układu wodno–pianowego musi umożliwiać jego całkowite odwodnienie przy użyciu, co najwyżej dwóch dodatkowych zaworów nie wliczając zaworów do spustu wody ze zbiornika. |  |
| 2.27. | Na wlocie ssawnym pompy musi być zamontowany element zabezpieczający przed przedostaniem się do pompy zanieczyszczeń stałych zarówno przy ssaniu ze zbiornika zewnętrznego jak i ze zbiornika własnego pojazdu, gwarantujący bezpieczną eksploatację pompy. |  |
| 2.28. | Z przodu pojazdu zamontowane zraszacze zasilane autopompą. Dwa zraszacze zamontowane przed przednią osią, dwa zraszacze po bokach pojazdu. Zraszacze powinny być tak ustawione, aby pole zraszania obejmowało pas przed kabiną o szerokości min.6 m oraz pasy po bokach pojazdu na całej jego długości. Instalacja powinna być wyposażona w zawory odcinające (jeden dla zraszaczy przed przednią osią, drugi dla zraszaczy bocznych, trzeci dla zraszaczy prawej strony pojazdu, czwarty dla zraszaczy lewej strony pojazdu) uruchamiane z kabiny kierowcy. Instalacja powinna być skonstruowana w taki sposób, aby jej odwodnienie było możliwe po otwarciu zaworów  odcinających. |  |
| 2.29. | Pojazd wyposażony w wysuwany maszt oświetleniowy z głowica z 4 (czterema) lub 2 (dwoma) reflektorami, wyposażonymi w lampy LED o mocy łącznej min 140W i strumieniu świetlnym min. 12 000 lumenów, zasilany z instalacji elektrycznej pojazdu napięciem 24V, wyposażone w soczewki zapewniające szerokie rozproszenie światła.  - wysokość rozłożonego masztu, mierzona od podłoża do oprawy reflektorów min. 4,5 metra;  - sterowanie masztem odbywa się z poziomu ziemi;  - złożenie masztu następuje bez konieczności ręcznego wspomagania;  - w kabinie znajduje się sygnalizacja o wysunięciu masztu;  - wymagana możliwość sterowania masztem na różnej wysokości wysuwu;  - wymagane bezprzewodowe sterowanie masztem, obrotem i pochyłem reflektorów oraz załączeniem oświetlenia dla każdego reflektora osobno (zasięg min. 50 m.). |  |
| 2.30. | Gwarancja:  - na podwozie – min. 36 miesięcy;  - na zabudowę pożarniczą – min. 36 miesięcy. |  |
| **3.** | * **Wyposażenie** |  |
| 3.1. | Pojazd należy wyposażyć w:  - drabina aluminiowa strażacka D10W. |  |
| 3.2. | Na pojeździe należy zapewnić mocowania do przewożenia sprzętu, urządzeń i wyposażenia wymienionego poniżej (załącznik do specyfikacji). |  |

Oświadczam, że podane prze zemnie w niniejszym załączniku informacje są zgodne z prawdą i że w przypadku wyboru mojej oferty ponoszę pełną odpowiedzialność za realizację zamówienia zgodnie z wymienionymi tu warunkami.

................................................................................

/czytelny podpis imieniem i nazwiskiem lub pieczęć imienna i podpis upoważnionego przedstawiciela wykonawcy/

# Załącznik Nr 5

**Zamawiający:**

…………………………………………………………………………

*(pełna nazwa/firma, adres)*

**Wykonawca:**

…………………………………………………………………………

*(pełna nazwa/firma, adres, w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

reprezentowany przez:

…………………………………………………………………………

*(imię, nazwisko, stanowisko/podstawa do reprezentacji)*

**Oświadczenie wykonawcy**

**składane na podstawie art. 25a ust. 1 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r.**

**Prawo zamówień publicznych (dalej jako: ustawa Pzp),**

**DOTYCZĄCE SPEŁNIANIA WARUNKÓW UDZIAŁU W POSTĘPOWANIU   
I KRYTERIÓW SELEKCJI**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego  
pn. …………………………………………………………….. *(nazwa postępowania)*, prowadzonego przez …………………………………………………….*(oznaczenie zamawiającego),* oświadczam, co następuje:

**INFORMACJA DOTYCZĄCA WYKONAWCY:**

Oświadczam, że spełniam warunki udziału w postępowaniu określone przez zamawiającego w ……..…………………………………………………..………………………………………….. *(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono warunki udziału w postępowaniu)*.

…………….……. *(miejscowość),* dnia ………….……. r.

…………………………………………

*(podpis)*

Oświadczam, że spełniam kryteria selekcji określone przez zamawiającego w ..……………………………………………………………………………………………. *(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono kryteria selekcji),*tj. ………………………………………………………………………………………………………………

……………………………………………………………………………..*…………………………………..*

*………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….………………………………………………………...*

*(wymienić kryteria selekcji, które spełnia wykonawca)*.

…………….……. *(miejscowość),* dnia ………….……. r.

…………………………………………

*(podpis)*

**INFORMACJA W ZWIĄZKU Z POLEGANIEM NA ZASOBACH INNYCH PODMIOTÓW**:

Oświadczam, że w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, określonych przez zamawiającego w………………………………………………………...……….. *(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono warunki udziału w postępowaniu),* polegam na zasobach następującego/ych podmiotu/ów: ……………………………………………………………………….

..……………………………………………………………………………………………………………….…………………………………….., w następującym zakresie: …………………………………………

………………………………………………………………………………………………………………… *(wskazać podmiot i określić odpowiedni zakres dla wskazanego podmiotu).*

…………….……. *(miejscowość),* dnia ………….……. r.

…………………………………………

*(podpis)*

Oświadczam, że w celu wykazania spełniania kryteriów selekcji, określonych przez zamawiającego w…………………………………………………………..…………….. *(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono warunki udziału w postępowaniu),* polegam na zasobach następującego/cych podmiotu/ów: ……………………………………………………………………….

………………………………………………………………………………………………………………………………………………….. w następującym zakresie: ……………………………………………….

……………………………………………………… (*wskazać podmiot i określić odpowiedni zakres dla wskazanego podmiotu*).

…………….……. *(miejscowość),* dnia ………….……. r.

…………………………………………

*(podpis)*

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne   
i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

…………….……. *(miejscowość),* dnia ………….……. r.

…………………………………………

*(podpis)*

# Załącznik Nr 6

........................................................

/pieczęć wykonawcy/

**W Y K A Z \***

W zakresie niezbędnym do wykazania spełnienia warunku zdolności technicznej lub zawodowej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn.: „Zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego z napędem 4x4”.

**Nr sprawy: RIT.IV.271.13.2017**

Wykaz wykonanej **jednej** dostawy o podobnym charakterze, wykonanej w okresieostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy - w tym okresie, o wartości co najmniej **400.000,00 zł.** (słownie: czterysta tysięcy złotych 00/100) lub jej równowartości w innej walucie. W przypadku złożenia przez wykonawców dokumentów zawierających dane w innej walucie niż polska (PLN) zamawiający jako kurs przeliczeniowy przyjmie średni kurs NBP z dnia zamieszczenia ogłoszenia o zamówieniu w Biuletynie Zamówień Publicznych (średnie kursy walut dostępne są pod adresem internetowym NBP).

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Przedmiot dostawy** | Data wykonania | **Wartość wykonanej dostawy** | Podmiot na rzecz którego dostawa została wykonana **(nazwa podmiotu, adres,**  **nr telefonu, nr faksu itp.)** |
| **1** | **2** | 3 | **4** | **5** |
|  |  |  |  |  |

**\* do wykazu należy załączyć dowód określający czy ta dostawa została wykonana należycie, przy czym dowodem, o których mowa, są referencje bądź inny dokument wystawiony przez podmiot, na rzecz którego dostawa była wykonywana, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tego dokumentu - oświadczenie wykonawcy.**

................................................................................

/czytelny podpis imieniem i nazwiskiem lub pieczęć imienna i podpis upoważnionego przedstawiciela wykonawcy/

# Załącznik Nr 7

........................................................

/pieczęć wykonawcy/

**Uwaga:**

**Wykonawca, w terminie 3 dni od zamieszczenia na stronie internetowej informacji, o której mowa w art. 86 ust. 5 ustawy, przekazuje zamawiającemu niniejsze oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt 23 ustawy. Wraz ze złożeniem oświadczenia, wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia.**

**O Ś W I A D C Z E N I E**

**o przynależności lub braku przynależności do grupy kapitałowej**

Dotyczy postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego pn.: „Zakup średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego z napędem 4x4”.

Nr sprawy RIT.IV.271.13.2017

Przedkładam w trybie w trybie art. 24 ust. 11 ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z późn. zm.), oświadczenie że:

Ja (imię i nazwisko):

reprezentujący wykonawcę /firmę/ (nazwa firmy):

nie należę do grupy kapitałowej\*

należę do grupy kapitałowej i przedkładam wykaz podmiotów wchodzących w skład\*

\* niepotrzebne skreślić

................................................................................

/czytelny podpis imieniem i nazwiskiem lub pieczęć imienna i podpis upoważnionego przedstawiciela wykonawcy/